

សាកលវិទ្យាល័យ កម្ពុជា



ពិធីប្រគល់សញ្ញាបត្រលើកទី១១

ទីកន្លែង ៖ សូឌីយោ ស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍អាស៊ីអាគ្នេយ៍
ថ្ងៃអង្គារ ទី២៩ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៥

វេលាម៉ោង ៤:០០ រសៀល



ប្រវត្តិនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

ចាប់តាំងពីត្រូវបានបង្កើតឡើងនាខែមិថុនាឆ្នាំ២០០៣ **សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា** ក៏បានក្លាយទៅជាសាកលវិទ្យាល័យឈានមុខ និងជាស្ថាប័នឧត្តមសិក្សាមួយដែលមានឈ្មោះល្បីល្បាញនៅប្រទេសកម្ពុជា។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាជាសហគមន៍បញ្ញវន្តមួយដែល និស្សិតនានាមកសិក្សារៀនសូត្រអំពីការចង់ដឹងចង់ឃើញរបស់គេ ការចែករំលែកនូវចំណេះដឹង ដុសខាត់ និងសាកល្បងគំនិត ដែលបង្កើតឲ្យមានការយល់ដឹងខ្លាំងឡើង និងដើម្បីបម្រើគ្រួសារ និងសហគមន៍របស់គេ។ នៅក្នុងបរិស្ថាននៃការសិក្សាយ៉ាងប្រិតប្រៀង និងការគាំទ្រ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានជំរុញឲ្យមានការពិភាក្សាដែលបើកចំហ និងស្ថាបនា ឲ្យមានការអភិវឌ្ឍផ្គត់គំនិត ការវែកញែក ការវិភាគ និងប្រឌិតញាណ នៅក្នុងចំណោមនិស្សិតទាំងឡាយ ព្រមជាមួយនឹងការហ្វឹកហាត់ពួកគេឲ្យចេះដោះស្រាយបញ្ហាពិបាកៗក្នុងសង្គម និងការស្វែងរកនូវអត្ថន័យសម្រាប់ជីវិតរបស់ពួកគេ តាមរយៈការផ្តល់នូវកម្មវិធីសិក្សាថ្នាក់ឧត្តម ក្រោយឧត្តម និងវគ្គសិក្សាវិជ្ជាជីវៈនានា ប្រកបដោយប្រឌិតញាណ។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាទទួលស្គាល់នូវសេចក្តីត្រូវការក្នុងការបណ្តុះបណ្តាល និងបំពាក់បំប៉នដល់និស្សិតវ័យក្មេង ដែលជាអ្នកគិត និងមានសមត្ថភាពខ្ពស់ក្នុងការអភិវឌ្ឍបញ្ហាញាណ សេដ្ឋកិច្ច និងសង្គមនៃប្រទេសកម្ពុជា និងជាអ្នកដឹកនាំប្រកបដោយភាពថ្លៃថ្នូរ សេចក្តីសុចរិត និងមេត្តាធម៌ ។ គុណតម្លៃទាំងនេះ ត្រូវបានឆ្លុះបញ្ចាំងតាមរយៈប្រាថ្នារបស់សាកលវិទ្យាល័យគឺ **“ ដើម្បីចំណេះដឹង គតិបណ្ឌិត និងការស្ថាបនាអ្នកដឹកនាំទៅ អនាគត ”**។

សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា គឺជាសាកលវិទ្យាល័យឯកជនមួយដែលផ្តល់នូវកម្មវិធីសិក្សាជាច្រើនថ្នាក់ដូចជា ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្ររង ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រ ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ និងថ្នាក់បណ្ឌិត។ គ្រប់មហាវិទ្យាល័យ សាលា និងដេប៉ាតឺម៉ង់ត៍ ទាំងអស់ត្រូវបានទទួលស្គាល់ដោយរាជរដ្ឋាភិបាលនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា (RGC) ក្រសួងអប់រំ យុវជន និង កីឡា (MoEYS) និងគណៈកម្មាធិការទទួលស្គាល់គុណភាពអប់រំនៅកម្ពុជា (ACC)។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក៏ជាសមាជិករបស់សមាគមគ្រឹះស្ថានឧត្តមសិក្សាកម្ពុជា ហៅកាត់ថា (CHEA)។ នាពេលបច្ចុប្បន្ន សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាដំណើរការមហាវិទ្យាល័យចំនួនប្រាំមួយរួមមាន មហាវិទ្យាល័យសិល្បៈ មនុស្សសាស្ត្រ និងភាសា មហាវិទ្យាល័យអប់រំ មហាវិទ្យាល័យច្បាប់ មហាវិទ្យាល័យគ្រប់គ្រង មហាវិទ្យាល័យវិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា និងមហាវិទ្យាល័យវិទ្យាសាស្ត្រសង្គម។ ដោយមានតម្រូវការពីសំណាក់សិស្សានុសិស្ស និងអាណាព្យាបាល ក្នុងឆ្នាំសិក្សា២០១៣-២០១៤ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានបើកថ្នាក់បណ្តុះបណ្តាលលើកម្មវិធីសិក្សាខេមរភាសា។ ខ្លឹមសារ និងគុណភាពនៃកម្មវិធីសិក្សាគឺនៅតែរក្សាដូចគ្នានឹងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលជាអន្តរជាតិ ភាពខុសគ្នាការប្រើប្រាស់ខេមរភាសាក្នុងការបង្រៀន និងរៀនជំនួសភាសាអង់គ្លេស។ និស្សិតដែលសិក្សាក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលជាភាសាអន្តរជាតិតម្រូវឲ្យបញ្ចប់ការសិក្សាថ្នាក់ត្រៀមនៃភាសាអង់គ្លេស (Intensive English Program-IEP) ដែលជាទូទៅគេស្គាល់ជាកម្មវិធីភាសា

អង់គ្លេស (Fastrax Program) នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលភាសាអង់គ្លេស (CES) ដែលបានផ្តល់នូវមុខវិជ្ជាសិក្សាភាសាអង់គ្លេសមួយយ៉ាងខ្លាំងក្លា សម្រាប់ត្រៀមរៀបចំជួយនិស្សិត ឲ្យបានជោគជ័យ ក្នុងកម្មវិធីសិក្សាភាសាអង់គ្លេស។ កម្មវិធីថ្នាក់ត្រៀមភាសាអង់គ្លេសផ្តល់នូវចំណេះដឹងជំនាញផ្នែកភាសាអង់គ្លេសសម្រាប់ការសិក្សា ដោយមានជំនាញផ្នែកសរសេរ ជំនាញគ្រប់គ្រងពេលវេលា ការសរសេរសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ ការសរសេរឯកសារយោង និងជំនាញនៃការគិត។ មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលភាសាអង់គ្លេស(CES) ក៏មានផ្តល់នូវកម្មវិធីសិក្សាជាច្រើនទៀតសម្រាប់អ្នកដែលចង់បន្តការសិក្សានៅសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក៏ដូចជាអ្នកដែលមានបំណងចង់ពង្រឹងចំណេះដឹង ភាសាអង់គ្លេសក្នុងបរិស្ថានសិក្សាជីវិតរាយ និងគ្រូបង្រៀនដែលមានគុណវុឌ្ឍិខ្ពស់។ មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលភាសាអង់គ្លេស ផ្តល់ថ្នាក់ភាសាអង់គ្លេសជាភាសាទីពីរ ដែលហៅកាត់ថា (ESL)សម្រាប់អ្នកសិក្សាភាសាអង់គ្លេសក្នុងកម្រិតទាបប្រៀនយឺត។ ថ្នាក់ភាសាអង់គ្លេសសម្រាប់ជំនាញជាក់លាក់(ESP) ផ្តល់ឲ្យអ្នកសិក្សានូវជំនាញ និងចំណេះដឹងលើពាក្យបច្ចេកទេស និងវាក្យស័ព្ទដែលទាក់ទងទៅនឹងអាជីព ឬវិស័យសិក្សាជាក់លាក់ណាមួយ។ បន្ថែមលើនេះទៀត ថ្នាក់ឆ្នាំសិក្សាមូលដ្ឋាន (AFD) បណ្តុះបណ្តាលនិស្សិតថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រថ្មីប្រកបដោយជោគជ័យ ជាស្ពានទៅកាន់ការសិក្សាក្នុងសាកលវិទ្យាល័យ តាមរយៈកម្មវិធីសិក្សាមូលដ្ឋានដែលគ្របដណ្តប់មុខវិជ្ជាសិក្សាជាច្រើន ដូចជា គណិតវិទ្យា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា ការសរសេរ និងភាសាអង់គ្លេស និងមុខវិជ្ជាវិទ្យាសាស្ត្រសង្គមដទៃទៀត។ បុគ្គលិកគ្រប់គ្រង និងសាស្ត្រាចារ្យទាំងអស់សុទ្ធតែបានជ្រើសរើសក្នុងចំណោមជនឆ្នើមនិងវ័យឆ្លាតតាមជំនាញនីមួយៗរបស់ពួកគេ។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានទាក់ទាញនិយោជិកក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិ និងជាមោទនភាពមួយក្នុងការផ្តល់នូវការរៀបចំទទួលសាស្ត្រាចារ្យ និងបុគ្គលិកដែលមានវប្បធម៌ចម្រុះជាតិសាសន៍។

សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា កំពុងខិតខំប្រឹងប្រែងអភិវឌ្ឍ និងសម្របខ្លួនទៅតាមតម្រូវការនៃការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ច និងបរិស្ថានអប់រំនាពេលបច្ចុប្បន្ន។ ហេតុនេះហើយ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា បានបើកដំណើរការ **មហាវិទ្យាល័យ ព័ត៌មាន និងគមនាគមន៍** (College of Media and Communications)នៅក្នុងវគ្គសិក្សាទីមួយនៃឆ្នាំសិក្សា ២០១៥-២០១៦ (ជាមួយនឹងការផ្តល់នូវអាហារូបករណ៍ចំនួន២៥កន្លែង) ដែលនឹងផ្តល់នូវការបណ្តុះបណ្តាលផ្នែកទ្រឹស្តី និងការអនុវត្ត លើមុខងារនៃសារព័ត៌មាន បទយកការណ៍ និងបច្ចេកទេសនៃការផលិត។ ស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍ អាស៊ីអាគ្នេយ៍ ប៉ុស្តិ៍លេខ ៣១ (Southeast Asia Television, Channel 31) និងស្ថានីយ៍វិទ្យុអាស៊ីអាគ្នេយ៍ អេហ្វ អឹម ១០៦ (Southeast Asia Radio, SEA Radio, FM106) ដែលមានទីតាំងនៅជាមួយគ្នានឹងសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជានឹងត្រូវប្រើប្រាស់ធ្វើជាកន្លែងសម្រាប់ការអនុវត្តផ្ទាល់ទៅតាមមុខវិជ្ជា និងមុខជំនាញសិក្សារបស់និស្សិត។ **សាលាតេដៅសែន កិច្ចការរដ្ឋាភិបាល និងទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ** (Techo Sen School of Government and International Relations) ក៏បានបើកដំណើរការនៅក្នុងវគ្គសិក្សាទីមួយនៃឆ្នាំសិក្សា ២០១៥-២០១៦ (ជាមួយនឹងការផ្តល់នូវអាហារូបករណ៍ចំនួន១០០កន្លែង) ជាសាលាដែលបណ្តុះបណ្តាលកម្មវិធីសិក្សាសម្រាប់ថ្នាក់ក្រោយបរិញ្ញាបត្រគឺថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ និងថ្នាក់បណ្ឌិត។ ព្រមជាមួយនោះ សាលាតេដៅសែនក៏ផ្តោតការបណ្តុះបណ្តាលជាចម្បងទៅលើការស្រាវ

ជ្រាវ លើគោលនយោបាយ និងការរៀបចំក្រុមអ្នកប្រឹក្សាយោបល់ផងដែរ។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាក៏មានគម្រោងបើកដំណើរការបណ្តុះបណ្តាលវគ្គសិក្សាខ្លីៗ ដែលនឹងផ្តល់ដោយមហាវិទ្យាល័យ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលភាសាអង់គ្លេសក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីផ្តល់នូវការបណ្តុះបណ្តាលដែលចាំបាច់ដល់បុគ្គលទាំងឡាយណាដែលមិនអាចចូលរៀនកម្មវិធីសិក្សាកម្រិតខ្ពស់សិក្សាណាមួយបាន។ មុខវិជ្ជាជាច្រើនមានគោលបំណងផ្តល់នូវការបណ្តុះបណ្តាលបន្ថែមទៅលើមុខជំនាញមួយដែលពង្រឹងជំនាញវិជ្ជាជីវៈ អភិវឌ្ឍជំនាញសម្រាប់តួនាទីការងារមួយ ឬអភិវឌ្ឍឲ្យល្អនូវការប្រើប្រាស់ភាសាបរទេសជាទូទៅ ឬសម្រាប់ការងារជាក់លាក់ មួយ។

សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា មានមជ្ឈមណ្ឌលជាច្រើន។ មជ្ឈមណ្ឌលនីមួយៗផ្តោតលើផ្នែកសំខាន់ៗនៃវប្បធម៌សិក្សាធិការ។ បើកដំណើរការក្នុងឆ្នាំ២០១៤ មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាអាស៊ាន (ASEAN Study Center, ASC) មានតួនាទីផ្តល់ការប្រឹក្សាយោបល់អំពីគោលនយោបាយ និងសិក្សាធិការ ការសិក្សាស្រាវជ្រាវសម្រាប់ការបោះពុម្ពផ្សាយ និងចូលរួមក្នុងកិច្ចពិភាក្សានានាស្តីពីបញ្ហាជាក់ស្តែងណាមួយដែលពាក់ព័ន្ធនឹងកិច្ចការអាស៊ាន។ មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាអាស៊ាន ក៏មានតួនាទីជាធនធានមួយសម្រាប់ការសិក្សាស្រាវជ្រាវនៃនិស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីសមាជិកអាស៊ាន និងអនាគតនៃការធ្វើសមាហរណកម្មតាមរយៈបណ្តាលវិទ្យាល័យអាស៊ានផងដែរ។ នៅឆ្នាំ២០១៣ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានពង្រីកវិទ្យាស្ថានស្រាវជ្រាវ និងការសិក្សាជាន់ខ្ពស់ (Institute for Research and Advanced Studies, IRAS) ដែលធ្វើការងារសហការជាមួយនឹងសាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាក្នុងការរៀបចំគម្រោងស្រាវជ្រាវជាច្រើន។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក៏បានបើកដំណើរការជាផ្លូវការនូវមជ្ឈមណ្ឌលអភិវឌ្ឍន៍និស្សិត (Student Development Center, SDC) នៅក្នុងចុងឆ្នាំ២០១៤។ មជ្ឈមណ្ឌលនេះផ្តល់ការប្រឹក្សាយោបល់អំពីការសិក្សា ការអភិវឌ្ឍជំនាញឱកាសការងារនៅបរទេស និងផ្តល់សេវាកម្មដល់អតិថិជននិស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ជាដើម។ ក្រុមប្រឹក្សាស្រាវជ្រាវ និងប្រឌិតញាណ (CRC) ត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងគោលបំណងចូលរួមចំណែកក្នុងការអភិវឌ្ឍចំណេះដឹង និងសមត្ថភាពលើគ្រប់វិស័យដោយរួមបញ្ចូលការសិក្សាស្រាវជ្រាវលើបញ្ហាវិទ្យាសាស្ត្រ សង្គម នយោបាយ បច្ចេកវិទ្យា និងឧស្សាហកម្ម។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក៏បានបោះពុម្ពផ្សាយស្នាដៃជាច្រើនជារៀងរាល់ឆ្នាំ ក្នុងនោះរួមមានព្រឹត្តិបត្រសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា និងទស្សនាវដ្តីការសិក្សានៃកម្ពុជា (Journal of Cambodian Studies) ផងដែរ។ នៅឆ្នាំ២០១៥ខាងមុខសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជានឹងមានការបោះពុម្ពផ្សាយនូវស្នាដៃស្រាវជ្រាវថ្មីៗ និងការបោះពុម្ពផ្សាយអំពីប្រវត្តិនៃនិស្សិត សាស្ត្រាចារ្យ បុគ្គលិក និងអតិថិជននិស្សិតផ្សេងៗរបស់សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា។ បន្ថែមលើមជ្ឈមណ្ឌល និងវិទ្យាស្ថាន សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា មានវេទិកាប្រឹក្សាយោបល់ដ៏ល្បីល្បាញបំផុតមួយក្នុងប្រទេស និងតំបន់ គឺវេទិកាសេដ្ឋកិច្ចអាស៊ី (Asia Economic Forum, AEF)។

សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាមានផ្ទៃដីទំហំជាងបីហិកតានៅទីក្រុងភ្នំពេញ។ នៅពេលដែលសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា សាងសង់ចប់ជាស្ថាពរ សាកលវិទ្យាល័យអាចមានសមត្ថភាពទទួលនិស្សិតបានជាងមួយម៉ឺននាក់។ អគារសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាមានបណ្តាលវិទ្យាល័យដ៏ធំមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាគឺបណ្តាលវិទ្យាល័យ តូស៊ូហ្វុកាមី (Toshu Fukami Library)។ បន្ថែមលើនេះទៀត សាកលវិទ្យាល័យបានបង្កើតបណ្តាលវិទ្យាល័យអេឡិចត្រូនិច (Toshu Fukami e-Library) ដែលផ្តល់នូវសេវាសិក្សាដូចជា កុំព្យូទ័រ

អ៊ីនធឺណែត និងធនធានអេឡិចត្រូនិចថ្មីទាន់សម័យកាល។ និស្សិតក៏អាចចូលទៅក្នុងប្រព័ន្ធទិន្នន័យ បណ្ណាល័យតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណែតដ៏ធំទូលាយដោយតភ្ជាប់នឹងបណ្ណាបណ្ណាល័យនានាពីបណ្ណា សាកលវិទ្យាល័យជាច្រើនលើសកលលោក។ ថ្មីៗកន្លងទៅនេះ សាកលវិទ្យាល័យបានបំពាក់ក្នុង បន្ទប់អនុវត្តភាសានូវសម្ភារៈទំនើប កុំព្យូទ័រទំនើបថ្មីៗ និងកម្មវិធីទាន់សម័យដែលអាចឲ្យនិស្សិតរៀន កម្មវិធីភាសាបាន ដូចជាកម្មវិធីរូសិតស្តុន (Rosetta Stone) ជាដើម។

សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានបណ្តុះនិស្សិតពូកែ លើកទឹកចិត្តនិស្សិតឲ្យចូលរួមក្នុងអង្គការ និស្សិត ការងារសង្គមកិច្ច ហាត់ការនិងការប្រកួតប្រជែងផ្សេងៗ។ ជាការពិតណាស់ សាកលវិទ្យា ល័យកម្ពុជាមានអង្គការនិស្សិតសកម្ម និងអភិវឌ្ឍបំផុតមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជា គឺសភានិស្សិត សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា (UC Student Senate, UCSS)។ សមាជិកសភានិស្សិតបានរៀបចំនិង ដំណើរការប្រកបដោយជោគជ័យ នូវសកម្មភាព ការអប់រំ សង្គម វប្បធម៌ និងសេវាសហគមន៍ជា ដើម។ល។ ក្លឹបពិភាក្សានៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា (UC Debate Club, UCDC) គឺជាអង្គការនិស្សិត ឈានមុខមួយទៀតក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ដែលធ្លាប់តែទទួលបានជោគជ័យលេខមួយជាច្រើនដងក្នុង កម្មវិធីប្រកួតប្រជែងនានា។ ប្រសិនបើមានចំណាប់អារម្មណ៍លើការងារសង្គមកិច្ច និស្សិត នឹងត្រូវ បានលើកទឹកចិត្តឲ្យចូលរួមជាមួយនឹងយុវជនកាកបាទក្រហមសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា (The University of Cambodia Cambodian Red Cross Youth-UCRCY) ដែលទទួលស្គាល់ដោយ កាកបាទក្រហមកម្ពុជាក្នុងការជួយរួមចំណែកកែលម្អជីវភាពរស់នៅរបស់ប្រជាជនដែលងាយនឹងរង គ្រោះទុរ្ភាបប្រទេសកម្ពុជា។សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាក៏បានបង្កើតក្លឹបកីឡាផងដែរ។ ក្លឹបកីឡានេះរួម មាន ក្រុមកីឡាបាល់ទាត់ និងក្រុមអត្តពលកម្ម។ ក្រុមទាំងពីរនេះ បានចូលរួមប្រកួតជាមិត្តភាព និង ប្រកួតពានរង្វាន់កីឡាថ្នាក់ជាតិជារៀងរាល់ឆ្នាំ ។ លើនេះទៀត អង្គការនិស្សិតនានាក៏អាចឲ្យនិស្សិត ចូលរួមផងដែរ សាកលវិទ្យាល័យបានផ្តល់ឱកាសហាត់ការជាច្រើនទៀតដូចជា ការស្រាវជ្រាវ សារ ព័ត៌មាន ព័ត៌មានវិទ្យា ការងារការិយាល័យ និងការរចនារូបសាយជាដើម។

អតីតនិស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាគឺ ជាសមាសភាពដ៏សំខាន់មួយទៀត នៃសហគមន៍ និស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា។ ដោយសារចំនួនកើនឡើងនៃអតីតនិស្សិតជាមួយនឹងថ្នាក់បញ្ចប់ ការសិក្សាជាបន្តបន្ទាប់ ពួកគេក៏បានក្លាយជាកម្លាំងពលកម្ម និងចូលរួមយ៉ាងសកម្មក្នុងការអភិវឌ្ឍ សង្គម ដែលជាការរួមចំណែកក្នុងការលើកមុខមាត់និងកិត្យានុភាពរបស់សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាផង ដែរ។ អតីតនិស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានក្លាយជាអ្នកជំនាញឈានមុខលើវិស័យ ធុរកិច្ច និង សហគមន៍ច្បាប់ និងការងាររបស់មន្ត្រីរដ្ឋាភិបាល តាមក្រសួង មន្ទីរនិងស្ថាប័នរដ្ឋនានា ព្រមទាំង ការងាររបស់អ្នកដឹកនាំតាមបណ្តាអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលធំៗក្នុងចំណោមអ្នកជំនាញប្រកបដោយ ជោគជ័យទាំងឡាយ។ លើសនេះទៀត អតីតនិស្សិតសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានទទួលអាហារូប ក រណ៍ទៅបរទេសជាច្រើនទៀតដើម្បីបន្តការសិក្សា។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាគាំទ្រការអភិវឌ្ឍនៃ អតីតនិស្សិត និងចូលរួមសាទរដល់ជោគជ័យរបស់ពួកគេតាមរយៈសមាគមអតីតនិស្សិតសាកលវិទ្យា ល័យកម្ពុជា (UC Alumni Association-UCAA)។ ម្យ៉ាងទៀត ដើម្បីជួយដល់អតីតនិស្សិតឲ្យទទួលបាន នូវខ្សែរយៈវិជ្ជាជីវៈនៃមិត្តរួមជំនាន់ ស្ថាប័ននេះបានតភ្ជាប់ឲ្យពួកគេត្រឡប់មកសាកលវិទ្យាល័យ កម្ពុជាវិញនិងលើកទឹកចិត្តដល់ពួកគេឲ្យចូលរួមចំណែកក្នុងស្ថាប័ននិស្សិតតាមរយៈការបើកសិក្ខា

សាលា បាបកថា ការជួបជុំសមាគមអតីតនិស្សិត និងឱកាសបង្កើតបណ្តាញទំនាក់ទំនងផ្សេងៗ ទៀត។

ដោយសារតែធនធានមានកម្រិតទាំងក្នុងប្រទេស និងអន្តរជាតិដែលមាននិន្នាការឆ្ពោះទៅរក សកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា បានបង្កើត និងបន្តបង្កើតដៃគូសហប្រតិបត្តិការ ជាមួយនឹងសាកលវិទ្យាល័យល្បីៗនៅ ក្នុងតំបន់ និងលើពិភពលោក ព្រមទាំងជាមួយស្ថាប័នជាតិ និងតំបន់ ដទៃទៀត។ មកដល់បច្ចុប្បន្ននេះ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា បានចុះអនុស្សាវរណៈនៃការ យោគយល់គ្នា(MoU) ជាមួយសាកលវិទ្យាល័យក្នុងតំបន់ និងអន្តរជាតិជាច្រើនដូចជា សហរដ្ឋអាមេរិក ថៃ ឥណ្ឌា ឥណ្ឌូនេស៊ី ម៉ាឡេស៊ី អ៊ីស្រាអែល សាធារណរដ្ឋប្រជាមានិតកូរ៉េ សាធារណរដ្ឋប្រជាមានិតចិន និងព្រះរាជាណាចក្រជប៉ុន ដើម្បីពង្រឹងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ លើវិស័យស្រាវជ្រាវ សិក្សាធិការនិងការយល់ដឹងអំពីអន្តរវប្បធម៌។ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ក៏បានបង្កើតទំនាក់ទំនងជា មួយអង្គការ និងសមាគមជាតិ និងអន្តរជាតិជាច្រើនទៀតដូចជា កម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍អង្គការសហប្រជា ជាតិ (UNDP) មូល និធិអាស៊ី (Asia Foundation) សហគមន៍អឺរ៉ុប (EU) សមាគមអភិវឌ្ឍន៍សុខភាព ប្រជាជន (PHD) អង្គការគាំទ្រពិភពលោកដើម្បីការអភិវឌ្ឍ (WSD) វិទ្យាស្ថានកម្ពុជាដើម្បីសហ ប្រតិបត្តិការ និងសន្តិភាព(CICP) និងមូលនិធិអន្តរជាតិដើម្បីសិល្បៈនិងវប្បធម៌ (IFAC) ជាដើម។ ដៃ គូសហប្រតិបត្តិការទាំងអស់នេះបានជួយសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាឲ្យមានការយល់ដឹង និងស្គាល់ខ្សែ បណ្តាញវិជ្ជាជីវៈនិងការអប់រំល្បីៗ និងប្រភពធនធាននានាតាមរយៈការបង្កើនឱកាសសម្រាប់ការ ផ្លាស់ប្តូរបទពិសោធន៍ និងទស្សនៈ។

ចាប់តាំងពីឆ្នាំ២០០៤មក សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា បានប្រគល់ជូននូវសញ្ញាបត្រថ្នាក់បណ្ឌិត កិត្តិយសដល់បុគ្គលឆ្នើម និងល្បីល្បាញចំនួន៣៨នាក់ហើយ ក្នុងនោះរួមមានអ្នកទទួលបានពាន រង្វាន់ណូបែលចំនួន៩នាក់ក្នុងឆ្នាំ២០០៩ និង២០១០ ដែលពួកគាត់មានស្នាដៃល្អក្នុងការចូលរួម ចំណែកដល់ការកសាងសង្គមក្នុងវិស័យមួយជាក់លាក់ ឬវិស័យទូទៅ។

មកដល់បច្ចុប្បន្ននេះ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានផ្តល់អាហារូបករណ៍មួយរយភាគរយ សម្រាប់បង់ថ្លៃសិក្សា ៣,១០២ កន្លែងជូនដល់និស្សិតពូកែ និងនិស្សិតក្រីក្រ។ ក្នុងឆ្នាំសិក្សាថ្មីនេះ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជាបានផ្តល់អាហារូបករណ៍១០០%លើថ្លៃសិក្សាចំនួន៣០០កន្លែងដែលរួមមាន **អាហារូបករណ៍សម្តេចតេជោ ហ៊ុន សែន-ហាន់ដា ចក្ខុវិស័យ១០០ ឆ្នាំ២០១៥** ចំនួន១០០ កន្លែង ឧបត្ថម្ភដោយបណ្ឌិត **ហារុហ៊ុន ហាន់ដា** ស្ថាបនិក និងជាប្រធានមូលនិធិអន្តរជាតិដើម្បី សិល្បៈ និងវប្បធម៌ នៃទីក្រុងភ្នំពេញ ប្រទេសជប៉ុន ជាអនុប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាអធិការបតីនៃ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា **អាហារូបករណ៍សម្តេចតេជោ ហ៊ុន សែន ចក្ខុវិស័យ១០០ ឆ្នាំ ២០១៥-២០១៩** ចំនួន១០០កន្លែង ដែលឧបត្ថម្ភដោយ លោក Wang Kitman នាយកគ្រប់គ្រងក្រុម ហ៊ុន China Fairwind (Cambodia) Investment Company Limited និង **អាហារូបករណ៍សម្តេច តេជោ ហ៊ុន សែន អ្នកដឹកនាំវ័យក្មេង ឆ្នាំ២០១៥** ចំនួន១០០កន្លែង សម្រាប់សិក្សានៅសាលា តេជោសែន កិច្ចការរដ្ឋាភិបាល និងទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ។ អាហារូបករណ៍នេះត្រូវបានឧបត្ថម្ភដោយ លោក Wang Kitman នាយកគ្រប់គ្រងក្រុមហ៊ុន China Fairwind (Cambodia) Investment Company Limited។

កម្មវិធី

**ប្រគល់សញ្ញាបត្រជូនដល់និស្សិត
ដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សានៅសាកលវិទ្យាល័យ កម្ពុជា
លើកទី១១ សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០១៤-២០១៥**

**ក្រោមអធិបតីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ឯកឧត្តម បណ្ឌិត សាយ សំអេល់
រដ្ឋមន្ត្រី ក្រសួងបរិស្ថាន នៃរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា**

**ថ្ងៃអង្គារ ទី២៩ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៥ វេលាម៉ោង ៤:០០ នាទីរៀង
ទីកន្លែង : ស្នាក់នៅយោធាស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍អេស៊ីអេក្លេប៊ី**

- ម៉ោង ២ : ៣០ នាទី : ជួបជុំនិស្សិត អាណាព្យាបាល សាស្ត្រាចារ្យ និងគណៈគ្រប់គ្រង
សាកលវិទ្យាល័យ
- ៣ : ៣០ នាទី : ភ្ញៀវកិត្តិយសជាតិ និងអន្តរជាតិ អញ្ជើញដល់កន្លែងប្រារព្ធពិធី
- ៤ : ០០ នាទី : **ឯកឧត្តម បណ្ឌិត សាយ សំអេល់** រដ្ឋមន្ត្រី ក្រសួងបរិស្ថាន នៃ
រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា អញ្ជើញដល់កន្លែងប្រារព្ធពិធី

ចាប់ផ្តើមកម្មវិធី

- ❖ គោរពភ្លេងជាតិ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- ❖ សុន្ទរកថាស្វាគមន៍របស់ **ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន** ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និង
ជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- ❖ របាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំរបស់ **ឯកឧត្តម សំរំ កំសាន្ត** សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃសាកលវិទ្យាល័យ
កម្ពុជា
- ❖ សុន្ទរកថាគន្លឹះ និងមតិសំណេះសំណាលដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ **ឯកឧត្តម បណ្ឌិត សាយ សំអេល់**
រដ្ឋមន្ត្រី ក្រសួងបរិស្ថាន នៃរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា
- ❖ ការប្រគល់បាច់ផ្កា និងវត្ថុអនុស្សាវរីយ៍ដោយ **លោកជំទាវ ឃឹម រ៉ានី** សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល
និងជាអនុប្រធានទទួលបន្ទុកកិច្ចការទូទៅ នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា និងជាអគ្គនាយិកាស្ថានីយ៍
ទូរទស្សន៍ និងវិទ្យុអាស៊ីអាគ្នេយ៍ជូនចំពោះ **ឯកឧត្តម បណ្ឌិត សាយ សំអេល់**

(វីដេអូ ស្តីអំពីប្រវត្តិនៃការប្រគល់សញ្ញាបត្រសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា)

**ពិធីប្រគល់ប័ណ្ណសរសើរជូន បុគ្គលិក សាស្ត្រាចារ្យ និងនិស្សិតឆ្លើម និង ប្រគល់សញ្ញាបត្រជូន
និស្សិតដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា**

១. ពិធីប្រគល់ប័ណ្ណសរសើរជូនបុគ្គលិកឆ្លើម

លោកជំទាវ ឃឹម រ៉ានី សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាអនុប្រធានទទួលបន្ទុកកិច្ចការ
ទូទៅ នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា និងជាអគ្គនាយិកាស្ថានីយ៍ទូរទស្សន៍ និងវិទ្យុអាស៊ីអាគ្នេយ៍

២. ពិធីប្រគល់ប័ណ្ណសរសើរជូនសាស្ត្រាចារ្យកំរុ

ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

៣. ពិធីប្រគល់មេដាយជូននិស្សិតបរិញ្ញាបត្រឆ្លើយបំផុត ចំនួន ៤ រូប

ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

ឈ្មោះ	ភេទ	មហាវិទ្យាល័យ	ពិន្ទុប្រចាំឆ្នាំ
តាំង ស្រីនាង	ស	មហាវិទ្យាល័យគ្រប់គ្រង	៣.៨១
កែវ វ៉ាន់ថា	ប	មហាវិទ្យាល័យវិទ្យាសាស្ត្រសង្គម	៣.៧៩
ប៊ុន ប៉េងហ៊ុយ	ប	មហាវិទ្យាល័យច្បាប់	៣.៧៦
វិទូ ភីណា	ប	មហាវិទ្យាល័យគ្រប់គ្រង	៣.៧៦

៤. ពិធីប្រគល់ប័ណ្ណសរសើរជូននិស្សិតឆ្លើយប្រចាំឆ្នាំសិក្សា ២០១៤-២០១៥

ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

៥. ពិធីប្រគល់សញ្ញាបត្រជូននិស្សិតដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា

ឯកឧត្តម បណ្ឌិត សាយ សំអាល់ រដ្ឋមន្ត្រី ក្រសួងបរិស្ថាន នៃរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា

ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

៦. ចំណាប់អារម្មណ៍របស់តំណាងនិស្សិតដែលបានបញ្ចប់ការសិក្សា ក្នុងឆ្នាំសិក្សា ២០១៤-២០១៥ កញ្ញា តាំង ស្រីនាង

គណៈអធិបតីអញ្ជើញនិវត្តន៍

ចប់កម្មវិធី

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ប្រធាន
- ឯកឧត្តម បណ្ឌិត ហារុហ៊ីសា ហាន់ដា អនុប្រធាន
- លោកជំទាវ យឹម វ៉ានី សមាជិក
- លោក កៅ សុផល្លា សមាជិក
- ឯកឧត្តម សំរាំង កំសាន្ត សមាជិក

ក្រុមប្រឹក្សាផ្តល់យោបល់

ផ្នែកកម្មវិធីសិក្សាអន្តរជាតិ នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Michael Haas សាកលវិទ្យាល័យហាវៃ (ចូលនិវត្តន៍) សហរដ្ឋអាមេរិក ជាប្រធាន
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Paul M. Evans សាកលវិទ្យាល័យ British Columbia កាណាដា សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Merry White សាកលវិទ្យាល័យ ប៊ូសស្តុន និង ហាវើដកាណាដា សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Jim Dator សាកលវិទ្យាល័យហាវៃ សហរដ្ឋអាមេរិក សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Ian Townsend-Gault សាកលវិទ្យាល័យ British Columbia កាណាដា សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Wing Thye Woo សាកលវិទ្យាល័យកាលីហ្វ័រញ៉ា សហរដ្ឋអាមេរិក សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Amataw Acharya វិទ្យាស្ថានយុទ្ធសាស្ត្រ និងការពារ សាកលវិទ្យាល័យ ណាយ៉ាង បច្ចេកវិទ្យា សិង្ហបុរី សមាជិក
- បណ្ឌិតសាស្ត្រាចារ្យ Rajah Rasiah សាកលវិទ្យាល័យម៉ាឡាយ៉ា ម៉ាឡេស៊ី សមាជិក
- បណ្ឌិតអនុសាស្ត្រាចារ្យ Takeshi Kokno វិទ្យាស្ថានជាតិសំរាប់សិក្សានយោបាយ ជប៉ុន សមាជិក

ក្រុមប្រឹក្សាទីប្រឹក្សា សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- ឯកឧត្តមបណ្ឌិត ហង់ជួន ណារ៉ុន រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងអប់រំយុវជន និងកីឡា ប្រធាន
- ឯកឧត្តម អាំង សុផលវឌ្ឍន៍ ទីប្រឹក្សានាយករដ្ឋមន្ត្រី នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា សមាជិក
- បណ្ឌិត Rikhi Thakral នាយកប្រតិបត្តិក្រុមហ៊ុន Thakral សមាជិក
- បណ្ឌិត Richard Dyck ប្រធាននៃTCS ជប៉ុន សមាជិក
- បណ្ឌិត Akinori Seki ប្រធានមូលនិធិសន្តិភាព Sasakawa សមាជិក
- ឯកឧត្តម សូស សូម៉េត ប្រធានកិត្តិយស ឧត្តមក្រុមប្រឹក្សាសេដ្ឋកិច្ចជាតិ សមាជិក
- បណ្ឌិត Muthiah Alagappa ប្រធាន East-West Center, Washington, D.C. សមាជិក
- លោក Paul W. Heng ស្ថាបនិក និងជានាយកប្រតិបត្តិក្រុមហ៊ុន Unigen សហរដ្ឋអាមេរិក សមាជិក
- លោក Masakazu Murayama អនុប្រធានទីផ្សារបំណុល Merrill Lynch Japan Securities ប្រទេសជប៉ុន សមាជិក
- ឯកឧត្តម ពូ សុផីរៈ នាយកប្រតិបត្តិ វិទ្យាស្ថានខ្មែរ សំរាប់សហប្រតិបត្តិការ និងសន្តិភាព សមាជិក

ក្រុមសាស្ត្រាចារ្យកិត្តិយស សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- សាស្ត្រាចារ្យ Lord George Carey អតីតព្រឹទ្ធប្រធាននៃព្រះវិហារ Canterbury និងសាស្ត្រាចារ្យកិត្តិយស នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- សាស្ត្រាចារ្យ Katherine Marshall សាស្ត្រាចារ្យសាកលវិទ្យាល័យ Georgetown អតីតអនុប្រធាន ធនាគារពិភពលោក និងជាសាស្ត្រាចារ្យកិត្តិយស នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- ឯកឧត្តម Ong Keng Yong អតីតអគ្គលេខាធិការ ASEAN និងជាសាស្ត្រាចារ្យកិត្តិយស នៃ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

ក្រុមប្រឹក្សាសិក្សា សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- ឯកឧត្តម បណ្ឌិត កៅ គឹមហួន ស្ថាបនិក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ជំទាវ ឃឹម វ៉ានី សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល និងជាអនុប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ទទួលបន្ទុកកិច្ចការទូទៅ
- បណ្ឌិត អង់ហ្គីស ម៉ុនរ៉ូ អនុប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ទទួលបន្ទុកកិច្ចការស្រាវជ្រាវ អភិវឌ្ឍន៍ និងគោលការណ៍
- លោក កៅ សុផល្លា អនុប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ទទួលបន្ទុកបន្ទុកសេវាគាំទ្រ
- លោកស្រី ប៉ៅ ម៉ាលីស អនុប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ទទួលបន្ទុកប្រតិបត្តិ
- បណ្ឌិត អ៊ុន រតនា អនុប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា ទទួលបន្ទុកការសិក្សា
- បណ្ឌិត Pierre Lizee អនុសាស្ត្រាចារ្យទស្សនកិច្ច នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា (សាស្ត្រាចារ្យនៅសាកលវិទ្យាល័យ Brock នៃប្រទេសកាណាដា)
- បណ្ឌិត Paul Chambers ជំនួយការអ្នកស្រាវជ្រាវជាន់ខ្ពស់ នៃមជ្ឈមណ្ឌលស្រាវជ្រាវជាន់ខ្ពស់ នៃមជ្ឈមណ្ឌលស្រាវជ្រាវជាន់ខ្ពស់ នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- បណ្ឌិត Greg Emery ព្រឹទ្ធបុរសសាលាគេដោសែន កិច្ចការរដ្ឋាភិបាល និងទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ
- បណ្ឌិត Michael Minehan ព្រឹទ្ធបុរសទទួលបន្ទុក ការសិក្សាថ្នាក់ក្រោយឧត្តម
- លោកឈាង សង្ហាត ព្រឹទ្ធបុរសទទួលបន្ទុកការសិក្សាថ្នាក់ឧត្តម និង ប្រធានការិយាល័យធានាគុណភាពផ្ទៃក្នុង
- សាស្ត្រាចារ្យ Din Merican ព្រឹទ្ធបុរសរងសាលាគេដោសែន កិច្ចការរដ្ឋាភិបាល និងទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ
- កញ្ញា Gina V. Lopez ព្រឹទ្ធបុរស មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
- លោក ប៉ៃ ឆេងហើ ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យសិល្បៈ មនុស្សសាស្ត្រ និងភាសា និងនាយកមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ទាវ ឈុនណាន ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា
- លោក មិន សីហា ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
- លោក ម៉ម ឋានា ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់
- លោក យុន ចាន់នី ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ
- អន សុភ័: ព្រឹទ្ធបុរសរង មហាវិទ្យាល័យព័ត៌មាន និងគមនាគមន៍
- លោកស្រី ថ័ន្ទ ស្រីរដ្ឋ នាយិកា ការិយាល័យគណេយ្យ និងហិរញ្ញវត្ថុ
- កញ្ញា គង់ វត្តនា នាយិកា ការិយាល័យបញ្ជីការ

- លោក សំ សោភ័ណ្ណ នាយក ការិយាល័យរដ្ឋបាល
- កញ្ញា Samantha Smith ទីប្រឹក្សា ប្រធានសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឡុច វន្តា នាយក ការិយាល័យសិក្សា និងសេវានិស្សិត
- លោក Brendens Lek នាយក មជ្ឈមណ្ឌលអភិវឌ្ឍនិស្សិត
- លោក ណាម ស៊ីណាត នាយក ការិយាល័យធនធានមនុស្ស
- លោក ប៉ៅ ធាវិទ្ធ នាយក ការិយាល័យអាហារូបករណ៍
- លោក Mitchell Michael Travis នាយក វិទ្យាស្ថានសិក្សាស្រាវជ្រាវជាន់ខ្ពស់ និងក្រុមប្រឹក្សាសម្រាប់ កិច្ចការស្រាវជ្រាវ និងប្រឌិតញាណ
- លោក មត សុមៀន នាយក ការិយាល័យទទួលចុះឈ្មោះ និងផ្តល់ព័ត៌មាន
- លោកស្រី អ៊ុក តុបតុស្សិដា នាយិកា ការិយាល័យប្រធាន
- លោកស្រី ណឹម សុវត្ថី នាយិកា ការិយាល័យទីផ្សារ និងទំនាក់ទំនងសាធារណៈ
- លោក កែវ ឆថង នាយក ដេប៉ាតឺមង់ថ្នាក់ឆ្នាំសិក្សាមូលដ្ឋាន
- លោក អ៊ុន តុងអាន នាយករង ការិយាល័យប្រធាន
- លោក បាន ប៊ុនហេង នាយករង មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាអាស៊ាន
- លោក កយ ថ័ន្ទតារា នាយករង ការិយាល័យរដ្ឋបាល
- លោក ស្រី គឹមហុង នាយករង ការិយាល័យរដ្ឋបាល
- លោក សុខ សុវណ្ណចាន់ដារ៉ា ឧបការី ព្រឹទ្ធបុរស មហាវិទ្យាល័យសិល្បៈ មនុស្សសាស្ត្រ និងភាសា
- លោក ខន សុខេង ឧបការី ព្រឹទ្ធបុរសមហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់
- លោក ឈាង ពីឡុត នាយករង ការិយាល័យទទួលចុះឈ្មោះ និងផ្តល់ព័ត៌មាន
- លោក ធីម ធី នាយករង ដេប៉ាតឺមង់ថ្នាក់ឆ្នាំសិក្សាមូលដ្ឋាន
- លោក វិគ្គ សុចិត្រា នាយករង ការិយាល័យសិក្សា និងសេវានិស្សិត
- លោក រ៉ូ វណ្ណៈ នាយករង ការិយាល័យធានាគុណភាពផ្ទៃក្នុង

ក្រុមសាស្ត្រាចារ្យ សាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- លោកបណ្ឌិត ប៊ុន សារ៉ាក់មុន្នី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ចិន្ត ច័ន្ទរតនា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ដោរ ណារ៉ា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ឌី សំស៊ីដេត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ហាន ភូមិន្ទ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ឥន សុផល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក បណ្ឌិត កែម សម្បត្តិ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រីបណ្ឌិត គិត ច័ន្ទតុលា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត នួន ជាវ៉ាត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រីបណ្ឌិត Salvacion Clavel Dequito សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត សៀង សុវណ្ណា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត ស៊ុយ សារ៉េត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត តុង គឹមស៊ុន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត វ៉ាន់ ច័ន្ទតារា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកបណ្ឌិត វិន ភក្តី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ប៊ែល សាក់ភក្តី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ប៊ុនថន វិច្ឆិកា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក Cain Gamalo សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ចាំ វិចិត្រ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ច័ន្ទ តារាស្មី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- កញ្ញា ជា និច្ច សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- កញ្ញា ឆាង វណ្ណា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឆាយ ប៊ុនថា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឈាត ស្រីរាង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឆេង គឹមឡុង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឆេង យ៉ានិត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឈិត លៀងអៀង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឈឿន សំអាង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- កញ្ញា ជូ សុផល្លា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ជុំ ចាន់ដារីន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- លោក ខៀប សុផល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឌឹម ភិរុណា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឌី ពិសិដ្ឋ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក អាំង សុភ័ក្ត្រ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហាន់ តូ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី ហេង ចរិយា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហេង គឹមកង់ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហេង សុវណ្ណារិទ្ធ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហុក លី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហាយ សំភា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ហួត សុគន្ធា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក អ៊ឹម គឿន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក អ៊ឹម សុផល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី អ៊ុត កល្យាណា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក កាន សម្បត្តិ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក កែវ វណ្ណី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក កែប ប៊ុនលី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក យាម ហុង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ខួរ អ៊ាហៃ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក យួន ផុនរតនៈ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី គឹម ឡាង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឡាច ម៉ារ៉ាឌី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឡាយ សុខហេង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឡោ សុភារិទ្ធ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ឡុង បូរី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក លន់ ពិដេ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក លី គង់សុច័ន្ទ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក លី សូលីម សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក លី វណ្ណារត្ន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី Madhusmita Behera សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ម៉ក់ វិចិត្រ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ម៉ម ចាន់សៀន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- លោកស្រី ម៉ម ជាថាលីណោត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ម៉ម សុជាតិ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី Marilou M. Dela Sierra សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក មាស រស្មី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ម៉ី ស៊ីធីន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ម៉ក់ រដ្ឋា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី នាង លីណា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ណេង វណ្ណៈ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី នូ ចន្ទី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក អ៊ុំ សៅកុសល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ប៉ាន់ វាសនា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ពេញ សុខាវិត្ត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ពៅ ប៊ូលីណោល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ផាន់ រដ្ឋា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ផាន់ ស៊ីន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោកស្រី ប្រាក់ ធីលី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក រៀង ត្រដែត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក រស់ សុខហោង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សាំង ហៃ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សាម៉ុន កន្ទែល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សៅ ច័ន្ទតុលា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សៅ ដីលុច សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សេង ប៊ុនហ៊ុយ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សេង ឡុង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សេង វ៉ា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សុក ថន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក សួន សាង សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ស្រី កុសល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ស្រី ប៊ុនឌឿន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ទេព ពន្លឺ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ថាន់ ច័ន្ទចំណាន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- លោក ទិត្យ រតនៈ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ទួន យ៉ាត សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក ធី សុខលីន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- កញ្ញា ទី សុភារី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក អ៊ិន វីរៈ សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក វង្ស ប៊ុនធឿន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក វង់ ឆរី សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក វង្ស ទីលីន សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក វី សូវីល សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក យឹម រដ្ឋា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា
- លោក យឿង សុផារ៉ា សាស្ត្រាចារ្យនៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

ក្រុមសាស្ត្រាចារ្យ មជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស នៃសាកលវិទ្យាល័យកម្ពុជា

- លោក ប៊ូ ហ្វឺន គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ប៊ុនថន វិច្ឆកា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ជា ឌីណា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោកស្រី ជា វីណា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ឆៃម ប៊ុនឆាត គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- កញ្ញា ឆេង សុវណ្ណកា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ឈឹម សុភ័ក្រ គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ដូង សុផាន គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ហេង ពិដោ គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក កាំង សុភាព គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក កាំង គុងដី គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក Kevin O'Neil គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក គង់មេត្តា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- កញ្ញា លឹម កន្ទិដ្ឋា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោកស្រី ឡុង ចរិយា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោកស្រី Magdalena B. Kindipan-Mosher គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក Matthias Mayenschein គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក Mohamed Mahmood គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក មុត សង្ហា គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ដេវី ប៉េនបេន គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ដូវ វិទ្ធី គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ប៉ាន់ លីស្រីន គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក ប៉ុន សុផី គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស
- លោក រឿន ពណ្ណរាយ គ្រូបង្រៀននៃមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស

បុគ្គលិកឆ្លើមប្រចាំឆ្នាំ ២០១៥
(ឈ្មោះរៀបតាមលំដាប់ឈ្មោះជាអក្សរឡាតាំង)

ល.រ	ឈ្មោះ	ភេទ	តួនាទី	ការិយាល័យ/មហាវិទ្យាល័យ
១	ចាន់ សុភា	ស្រី	បុគ្គលិក	បញ្ជីការ សាកលវិទ្យាល័យ
២	ចាន់ ស្រីរដ្ឋ	ស្រី	នាយិកា	ការិយាល័យគណនេយ្យ និងហិរញ្ញវត្ថុ
៣	ឈាង សង្ហាត	ប្រុស	ព្រឹទ្ធបុរស និងជានាយក	ការិយាល័យព្រឹទ្ធបុរសទទួលបន្ទុកថ្នាក់ឧត្តមសិក្សា និងការិយាល័យធានាគុណភាពផ្ទៃក្នុង
៤	ជុំ ញឹប	ប្រុស	អនុប្រធានផ្នែក	ផ្នែកសន្តិសុខ
៥	ជីណា ឡូប៉េ	ស្រី	ព្រឹទ្ធបុរស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
៦	កយ ច័ន្ទតារា	ប្រុស	នាយករង	ការិយាល័យរដ្ឋបាល
៧	គង់ វត្តនា	ស្រី	នាយិកា	បញ្ជីការ សាកលវិទ្យាល័យ
៨	ឡុច វន្តា	ប្រុស	នាយក	ការិយាល័យសិក្សា និងសេវានិស្សិត
៩	ឡុង ណារណ្ណនី	ប្រុស	បុគ្គលិក	ការិយាល័យរដ្ឋបាល
១០	មិន សីហា	ប្រុស	ព្រឹទ្ធបុរសរង	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
១១	នូប វត្តហ្សាន់រ៉ា	ស្រី	ប្រធានក្រុមបេឡាករ	បេឡា
១២	ប៉ោ ធាវិទូ	ប្រុស	នាយក	ការិយាល័យអាហារូបករណ៍
១៣	ព្រាប ស្រីទូច	ស្រី	បុគ្គលិក	ការិយាល័យទទួលចុះឈ្មោះ និងផ្តល់ព័ត៌មាន
១៤	សាំង ស្រីដែន	ស្រី	បុគ្គលិក	ការិយាល័យទទួលចុះឈ្មោះ និងផ្តល់ព័ត៌មាន
១៥	សាត យាន	ប្រុស	បុគ្គលិក	ផ្នែកថែទាំអាគារ និងអគ្គិសនី
១៦	តឹក ម៉ូស្លីកា	ស្រី	បុគ្គលិក	ការិយាល័យគណនេយ្យ និងហិរញ្ញវត្ថុ
១៧	ធ្វក ចាន់ដា	ស្រី	បុគ្គលិក	ការិយាល័យគណនេយ្យ និងហិរញ្ញវត្ថុ
១៨	តូ កុសល់	ប្រុស	បុគ្គលិក	មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលភាសាអង់គ្លេស
១៩	យន ម៉ិន	ស្រី	បុគ្គលិក	បណ្ណាគារ

សាស្ត្រាចារ្យឆ្លើមប្រចាំឆ្នាំ២០១៥
(ឈ្មោះរៀបតាមលំដាប់ឈ្មោះជាអក្សរឡាតាំង)

ល.រ	ឈ្មោះ	ភេទ	មហាវិទ្យាល័យ
១	ប៊ុនថន វិច្ឆិកា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
២	ឆាយ ប៊ុនថា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
៣	ខៀប សុផល	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
៤	Gina Vistan Lopez	ស្រី	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង

៥	អ៊ឹម សុផល	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
៦	ឥន សុផល	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
៧	កែម សម្បត្តិ	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
៨	កែប ប៊ុនលី	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
៩	យួន ជុនរតនៈ	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
១០	ឡាច ម៉ារ៉ាឌី	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
១១	ឡាច វន្តា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
១២	លី សុលីម	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
១៣	ម៉ម ចាន់សៀន	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ
១៤	Marilou Dela Sierr	ស្រី	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
១៥	ម៉ី ស៊ីធីន	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
១៦	មិន សីហា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
១៧	ណេង វណ្ណៈ	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
១៨	រៀង ត្រដែត	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
១៩	សៅ ច័ន្ទតុលា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
២០	សុខ សុវណ្ណចាន់ដារ៉ា	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុសាស្ត្រ និងភាសា
២១	សុក ថន	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
២២	ថាន់ ច័ន្ទចំណាន	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់
២៣	Travis Mitchell	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម
២៤	វិន ភក្តី	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង
២៥	វី សុវិល	ប្រុស	មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង

បញ្ជីនិស្សិតឆ្នើមប្រចាំឆ្នាំសិក្សា ២០១៤-២០១៥
(ឈ្មោះរៀបតាមមហាវិទ្យាល័យ និងលំដាប់ពិន្ទុពីខ្ពស់មុន)

១. និស្សិតឆ្នើមថ្នាក់អធិការបតី

(កម្មវិធីសិក្សាជាភាសាអង់គ្លេស)

មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង (០២ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១	វេន មុនីវត្ត	៦០-៧៩-០៩	ភេទស្រី
២	ឈួរ ពិសិដ្ឋ	៦០-៨២-៦១	ភេទប្រុស

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម (០១ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
៣	ផ្លុត ម្ល៉ៃចាន់	៦០-៦៩-៦៩	ភេទស្រី

(កម្មវិធីសិក្សាជាខេមរៈភាសា)

មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់ (០១ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១	លី សុភ័ក្រ្ត	៦៥-១៣-០០-២៣	ភេទប្រុស

២. និស្សិតឆ្នើមថ្នាក់ប្រធានសាកលវិទ្យាល័យ

(កម្មវិធីសិក្សាជាភាសាអង់គ្លេស)

មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុស្សសាស្ត្រ និងភាសា (៤៣ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១	ធី សុធាវី	៦០-៧៩-០២	ភេទស្រី
២	អៀង នភាល័យ	៦០-៧២-៦៧	ភេទប្រុស
៣	ស៊ីម ស្ងៀតា	៦០-៦៩-៧៦	ភេទស្រី
៤	លីម ឈុនអេង	៦០-៦៩-៤០	ភេទប្រុស
៥	អ៊ុក ស្រីណា	៦០-៧៩-៧៥	ភេទស្រី
៦	វី តុលា	៦០-៨៦-៨២	ភេទប្រុស
៧	យឹម សុជាតី	៦០-៩០-៥៥	ភេទប្រុស
៨	គឹម ចាន់រ៉ាន់រី	៦០-៨៧-០៥	ភេទស្រី
៩	ភា សុខឡាង	៦០-៨១-៧១	ភេទស្រី
១០	ចេង ឈុនហួត	៦០-៨៨-២១	ភេទប្រុស

១១	យស ស្រីដៃត	៦០-៨៩-៨៥	ភេទស្រី
១២	គង់ លីម	៦០-៨៧-១៥	ភេទប្រុស
១៣	សុន រតនៈ	៦០-៩១-៣៨	ភេទប្រុស
១៤	ហេង លក្ខិណា	៦០-៩១-២០	ភេទស្រី
១៥	លី ជាបហូ	៦០-៨៥-៤១	ភេទប្រុស
១៦	ឯក វឌ្ឍនៈ	៦០-៩០-៨៩	ភេទស្រី
១៧	យី ណារិនវិទូ	៦០-៨០-៨២	ភេទប្រុស
១៨	ជា កន្ទីកា	៦០-១៣-១០-៨០	ភេទស្រី
១៩	ហាំង រតនៈ	៦០-៦៩-១៧	ភេទប្រុស
២០	ឡេង ស្រីនុច	៦០-៨៣-៣៦	ភេទស្រី
២១	តាន់ ហួនីកា	៦០-៨៨-៥៨	ភេទស្រី
២២	ជ័យ ពៅស្នី	៦០-៨៦-១៨	ភេទស្រី
២៣	វិណា ដាមុល	៦០-៨៦-៩៦	ភេទប្រុស
២៤	លី ឈីរម៉េង	៦០-៨៧-០៤	ភេទប្រុស
២៥	លី ស្នីវិន	៦០-៨៦-៤១	ភេទប្រុស
២៦	លីម មុយលី	៦០-៧៨-៩៦	ភេទស្រី
២៧	មុំ វឌ្ឍនា	៦០-១៣-០៤-១៦	ភេទស្រី
២៨	ចាប ភីធៀន	៦០-៧២-៩៣	ភេទប្រុស
២៩	ម៉ុន តុលា	៦០-៩១-២៩	ភេទប្រុស
៣០	ស្រីន ពិសិដ្ឋ	៦០-៧២-៣០	ភេទប្រុស
៣១	ធាន អក្ខរា	៦០-៧៦-០៣	ភេទប្រុស
៣២	ហ្វិ ណៃហ៊ាន	៦០-៧៦-៩២	ភេទស្រី
៣៣	សុន មុយគាង	៦០-៧៣-៦៣	ភេទស្រី
៣៤	ឈា សំណាង	៦០-១៣-១១-០៣	ភេទស្រី
៣៥	ចាន់ វណ្ណនីជា	៦០-៧១-១៧	ភេទស្រី
៣៦	យី មករា	៦០-៨៣-៨៨	ភេទប្រុស
៣៧	លីម លាងហាំង	៦០-៨០-៤៤	ភេទប្រុស
៣៨	ប្រាជ ស៊ីម	៦០-៧២-២៨	ភេទស្រី
៣៩	គី ជាវី	៦០-៧៣-២២	ភេទស្រី
៤០	ហូ ស្រីលក្ខ	៦០-៨៦-៣៤	ភេទស្រី
៤១	ម៉ែន វលក្ខណ៍	៦០-៧៦-២១	ភេទស្រី
៤២	អេង សវលក្ខិណា	៦០-៧៦-៨១	ភេទស្រី
៤៣	ចាន់ ចរិយា	៦០-៧៦-៥២	ភេទស្រី

មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់ (០២ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
៤៤	មិញ សុមេត្តា	៦០-៦៩-៤៧	ភេទប្រុស
៤៥	លី មុយធីម	៦០-៧០-៩៧	ភេទស្រី

មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង (៥៦ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
៤៦	តាំង ឆៃធួ	៦០-៨៤-៤៧	ភេទស្រី
៤៧	គឹម លីណា	៦០-៧៩-៣៧	ភេទស្រី
៤៨	ផេង កល្យាណ	៦០-៧៨-៦៧	ភេទស្រី
៤៩	ចេង ចាន់ណារិទ្ធិ	៦០-៧២-៧៩	ភេទប្រុស
៥០	មុនី សុគន្ធីតា	៦០-៧៨-៣៧	ភេទស្រី
៥១	ខុន ផល្លីណែត	៦០-៧៩-១៧	ភេទស្រី
៥២	ឡូ ជាហុង	៦០-១៣-០៥-៥១	ភេទស្រី
៥៣	ឡែ ស៊ីតាង	៦០-៧៨-៦៣	ភេទស្រី
៥៤	កង ពណ្ណារី	៦០-៧៨-៨២	ភេទប្រុស
៥៥	អ៊ុំ ប៉ោឈូ	៦០-៨៦-០៧	ភេទស្រី
៥៦	សោ ស្រីពៅ	៦០-៨៥-៤៣	ភេទស្រី
៥៧	ហុន វិច័ន្ទឧត្តម	៦០-១៣-០៣-៤៦	ភេទប្រុស
៥៨	ជា ស្រីលីន	៦០-៨០-៩៥	ភេទស្រី
៥៩	ហ៊ាង សោភា	៦០-៧២-៨២	ភេទស្រី
៦០	តាំង សុខហ៊ឺរ	៦០-៨៣-៦១	ភេទស្រី
៦១	អ៊ុន សុថារី	៦០-៨៧-៩២	ភេទស្រី
៦២	ចាន់ សុគន្ធាវិគ្គ	៦០-៨១-០៤	ភេទស្រី
៦៣	ស៊ូ ច័ន្ទនាភា	៦០-១៤-០២-៧៤	ភេទស្រី
៦៤	មុត មូលីហ្សា	៦០-៨៦-៦៩	ភេទស្រី
៦៥	ធួ សីហា	៦០-៧៩-៨៦	ភេទប្រុស
៦៦	ប៉ោក ស្រីនាង	៦០-៧៧-៣៦	ភេទស្រី
៦៧	សៀង សុខចេង	៦០-៧៩-៧៧	ភេទស្រី
៦៨	សុខ លីដា	៦០-១៣-០៣-៤០	ភេទស្រី
៦៩	អៀវ ស៊ីវហាំង	៦០-១៤-០៤-៣៦	ភេទស្រី
៧០	តៃ សៀងអេង	៦០-១៣-០២-០២	ភេទស្រី
៧១	ចាន់ ហេង	៦០-៨១-០៦	ភេទប្រុស

៧២	ពេជ ពិទ្ធ	៦០-៧៨-០៤	ភេទប្រុស
៧៣	សំ សាតស្វិន	៦០-៨០-៩២	ភេទប្រុស
៧៤	ណែ គាវ	៦០-៨៦-២៣	ភេទស្រី
៧៥	ឡូ បរិញ្ញា	៦០-៨៩-១៦	ភេទប្រុស
៧៦	ធា មុយឃឹម	៦០-៦៩-៨៨	ភេទស្រី
៧៧	ជួប ប៊ុនដា	៦០-៧៦-១៤	ភេទប្រុស
៧៨	លឹម អារុណាវ៉ែមហ្វា	៦០-៧៦-១២	ភេទស្រី
៧៩	ឡុង ដាលីន	៦០-៧៨-៨៥	ភេទស្រី
៨០	ហេង សុវណ្ណឌី	៦០-៨៦-២២	ភេទប្រុស
៨១	អៀង សុខនីតា	៦០-៧១-៩១	ភេទស្រី
៨២	ហេង ឈុនឡុង	៦០-៨៣-០១	ភេទប្រុស
៨៣	ពេជ្រ សុវីរៈ	៦០-៧២-៩៤	ភេទប្រុស
៨៤	ឌិន កុលដេវិនតា	៦០-៧៩-៦៦	ភេទប្រុស
៨៥	នង គឹមអាន	៦០-៨៦-៧៩	ភេទប្រុស
៨៦	ឡាច ម៉ាន់កណិការ	៦០-៩១-៣៦	ភេទស្រី
៨៧	សំ វ៉ាន់ណារី	៦០-៩១-១៨	ភេទស្រី
៨៨	សូ លាងស្រេង	៦០-៧៦-៧៩	ភេទស្រី
៨៩	គឹម មុយឡេង	៦០-៨៩-១៥	ភេទស្រី
៩០	លី ណាងនួន	៦០-៧៩-២១	ភេទប្រុស
៩១	អ៊ុង នីបុត្រ	៦០-៨៥-៩០	ភេទប្រុស
៩២	ជា កនិកា	៦០-៦៩-០៦	ភេទស្រី
៩៣	តាំង លីហ្វ	៦០-៧៩-៣៤	ភេទប្រុស
៩៤	ថេន រតន៍	៦០-៨៧-៦៣	ភេទប្រុស
៩៥	ជា ចិត្រា	៦០-៧៣-៧៩	ភេទប្រុស
៩៦	ទ្រី គឹមហ៊ាង	៦០-៧៣-៤២	ភេទស្រី
៩៧	ឡាំង ហុង	៦០-៩០-០៧	ភេទប្រុស
៩៨	ក្រុង ស្រីលក្ខ	៦០-៨៦-៩២	ភេទស្រី
៩៩	អៀន វីរៈ	៦០-៧៦-៩៨	ភេទប្រុស
១០០	ហេង ប្រុសពេជ្រ	៦០-៧៨-៩០	ភេទប្រុស
១០១	អូន សុខនា	៦០-៦៩-៦២	ភេទស្រី

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា (០៧ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១០២	វិទូ លក្ខម្មនីតា	៦០-៧៩-០៥	ភេទប្រុស
១០៣	សៀង សុធារ៉ា	៦០-៨២-៣៩	ភេទប្រុស
១០៤	បេន ចិត្រា	៦០-៧៧-៧៤	ភេទប្រុស
១០៥	ជុន ចំរើន	៦០-៧៧-៨៤	ភេទប្រុស
១០៦	សុខ គឹមឈាន់	៦០-៧០-៧៥	ភេទប្រុស
១០៧	ទិត្យ អម្រិតវិជេយ្យា	៦០-៧៨-៥១	ភេទស្រី
១០៨	លឹម ផេង	៦០-៨២-៧៨	ភេទប្រុស

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម (៣៨ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១០៩	ទឹម ច័ន្ទសិរីវត្ត	៦០-៨៣-៧២	ភេទស្រី
១១០	ហុង គឹមម៉េង	៦០-៨៦-៨៨	ភេទប្រុស
១១១	កែវ វ៉ាន់ចា	៦០-៧៦-៤៣	ភេទប្រុស
១១២	ទេព សុភារតី	៦០-១៣-០៥-៧២	ភេទស្រី
១១៣	ឡុង ដារី	៦០-៨៦-២៧	ភេទស្រី
១១៤	លឹម រូចឆេង	៦០-៩០-២៣	ភេទស្រី
១១៥	ចាត គឹមហុង	៦០-៨៧-៣៨	ភេទប្រុស
១១៦	លី គឹមហ័ង	៦០-៨៧-៦១	ភេទស្រី
១១៧	ឡែ ចិន្តាពៅ	៦០-៧៩-០៨	ភេទប្រុស
១១៨	ងួន វឌ្ឍនារីវត្ត	៦០-៧៨-៦០	ភេទស្រី
១១៩	អ៊ុច អូរ៉ានរក្ស	៦០-៨៦-៣២	ភេទប្រុស
១២០	ផល គឹមសាន	៦០-៦៩-៦៥	ភេទស្រី
១២១	ថន សុខុមាលា	៦០-៦៩-៨៧	ភេទស្រី
១២២	ជន វណ្ណា	៦០-៨៦-៩០	ភេទប្រុស
១២៣	ខុន មេត្តា	៦០-៨៨-២៤	ភេទប្រុស
១២៤	លឹម គាមាន	៦០-៧៩-៧២	ភេទស្រី
១២៥	លី យូណេ	៦០-១៣-០៥-៦៥	ភេទស្រី
១២៦	គ្រុយ ភារៈ	៦០-៨៧-៣៧	ភេទប្រុស
១២៧	ឈួន បញ្ញា	៦០-៦៩-១០	ភេទស្រី
១២៨	សេក ពិសិដ្ឋ	៦០-៨៦-៨៩	ភេទប្រុស
១២៩	ថន ខេងវិច្ឆិរ៉ានី	៦០-៧២-៧៦	ភេទស្រី

១៣០	សូ សុម៉ាវត្តិ	៦០-៨៣-០២	ភេទស្រី
១៣១	ញឹម ពិសិដ្ឋ	៦០-៧១-៩៣	ភេទប្រុស
១៣២	សាន ម៉េងហុង	៦០-៧៨-០៩	ភេទប្រុស
១៣៣	ជាន រីយ៉ា	៦០-៨២-០៤	ភេទប្រុស
១៣៤	ឆាង ខេង	៦០-៦៨-៩៥	ភេទប្រុស
១៣៥	អ៊ូ ពិសាល	៦០-៧៨-២១	ភេទប្រុស
១៣៦	ធុក វឌ្ឍនៈគីមហោង	៦០-៦៥-៣១	ភេទប្រុស
១៣៧	ប៉ុល សុផា	៦០-៧៨-០៥	ភេទប្រុស
១៣៨	ជា សាម៉ុន កន្ធូល	៦០-៧៦-៨៩	ភេទប្រុស
១៣៩	ម៉ះ តឺយ៉ុម	៦០-៨៤-១៣	ភេទស្រី
១៤០	ដាំ ដូងលីណា	៦០-៧៦-១៣	ភេទស្រី
១៤១	កែវ សិរីវង្សមុនីនិច	៦០-៧៩-១៦	ភេទស្រី
១៤២	ឈុន នារីវត្ត	៦០-៧៩-០១	ភេទស្រី
១៤៣	ឡឹម ថារី	៦០-៧៧-៩២	ភេទប្រុស
១៤៤	ហួត យាង	៦០-៧០-២១	ភេទប្រុស
១៤៥	ងួន ច័ន្ទកណ្ណិកា	៦០-៧៨-៧០	ភេទស្រី
១៤៦	ជាត តារាវត្ត	៦០-៧៣-៦៦	ភេទស្រី

(កម្មវិធីសិក្សាជាខេមរៈភាសា)

មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ (០៤ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១	ស៊ឹម ហ្គេចខេង	៦៥-១៣-០០-០៣	ភេទស្រី
២	យាន រុទ្ធី	៦៥-១៣-០០-១៥	ភេទប្រុស
៣	ណុប រស្មី	៦៥-១៣-០០-៤២	ភេទស្រី
៤	បូ ពិសី	៦៥-១៣-០០-៥១	ភេទស្រី

មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់ (០៤ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
៥	សារី ភារីវត្ត	៦៥-១៣-០០-៧៣	ភេទប្រុស
៦	លៀង កាលី	៦៥-១៣-០២-៣៦	ភេទប្រុស
៧	លីន លក្ខណ៍នារី	៦៥-១៣-០០-៧៥	ភេទស្រី
៨	រ៉ាត ចន្ទា	៦៥-១៣-០២-៥០	ភេទប្រុស

មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង (០៩ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
៩	មុំ ជូ	៦៥-១៣-០១-៤២	ភេទស្រី
១០	សៀង ពិសិដ្ឋ	៦៥-១៣-០០-៦៥	ភេទប្រុស
១១	ពេជ្រ វិទ្ធី	៦៥-១៣-០០-៣៤	ភេទប្រុស
១២	ដុំ សិរីវឌ្ឍនា	៦៥-១៣-០១-៩៣	ភេទស្រី
១៣	គង់ ផល្លីន	៦៥-១៣-០០-៩៧	ភេទស្រី
១៤	ឡេង សុខងន	៦៥-១៣-០១-៧៥	ភេទស្រី
១៥	រស់ រតនា	៦៥-១៣-០០-៩៦	ភេទស្រី
១៦	គ្រុយ សុខលីម	៦៥-១៣-០១-៣២	ភេទស្រី
១៧	អិច គឹមស៊ី	៦៥-១៣-០១-០៧	ភេទស្រី

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា (០៤ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
១៨	អូន ហ៊ុនស៊ី	៦៥-១៣-០១-០៥	ភេទប្រុស
១៩	វិត បញ្ញា	៦៥-១៣-០០-៦៦	ភេទស្រី
២០	ជូ សោភ័ណ្ណ	៦៥-១៣-០២-៦១	ភេទប្រុស
២១	ខៀវ សីហា	៦៥-១៣-០០-៧៧	ភេទប្រុស

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម (០៥ នាក់)

ល.រ	ឈ្មោះជាភាសាខ្មែរ	អត្តលេខ	ភេទ
២២	សាក់ ស្រីណុច	៦៥-១៣-០០-៩៥	ភេទស្រី
២៣	លីម ចាន់ដារត្ន	៦៥-១៣-០០-៨៧	ភេទប្រុស
២៤	ពិសិដ្ឋ សិលា	៦៥-១៣-០០-៧២	ភេទប្រុស
២៥	មៅ សារ៉ាដេត	៦៥-១៣-០០-៤៦	ភេទប្រុស
២៦	ញ៉ែត លីឆេង	៦៥-១៣-០២-០៤	ភេទស្រី

**បញ្ជីឈ្មោះមេត្តាជន និងសញ្ញាបត្រដែលត្រូវផ្តល់ជូន
ថ្ងៃទី២៩ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៥
(ឈ្មោះរៀបតាមលំដាប់ឈ្មោះជាអក្សរឡាតាំង)**

១. ថ្នាក់ក្រោយបរិញ្ញាបត្រ

ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់

មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ រដ្ឋបាលអប់រំ (M.Ed.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
ស្រៀន និ ស្រៀន	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ បច្ចៀនភាសាអង់គ្លេសជាភាសាបរទេស (M.Ed.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
ខឹម ពិសិដ្ឋ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកសេដ្ឋកិច្ច (M.B.A.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
និន ទូច	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ (M.B.A.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
ធុល ស៊ីបូរ៉ាន់	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកការគ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស (M.B.A.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
គី ច័ន្ទពិសី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

- បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកគ្រប់គ្រង (M.B.A.)

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
បាន ប៊ុនហេង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

យុន ចាន់ដា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ផល ម៉ាលីលក្ខណ៍	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម

➢ **បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែកទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ (M.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
ឈង ឡុងហេង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ម៉ម ដារ៉ូ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ងួន ភាព	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ព្រំ សួនសត្យា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ទិត្យ ឧស្សាហ៍	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

➢ **បរិញ្ញាបត្រជាន់ខ្ពស់ ផ្នែករដ្ឋបាលសាធារណៈ (M.P.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្របរិញ្ញាបត្រ ពី
សំ ស៊ីណា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

២. ថ្នាក់បរិញ្ញាបត្រ

មហាវិទ្យាល័យ សិល្បៈ មនុស្សសាស្ត្រ និងភាសា

➢ **បរិញ្ញាបត្រ អក្សរសាស្ត្រ និងភាសាអង់គ្លេស (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ជា ឆេង	ភេទប្រុស	បាត់ដំបង
ឆាយ រួចមេញ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ឆិ បូរ៉ា	ភេទប្រុស	កំពង់ចាម
ឈឹម ប៊ុនណា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ឆោម សុដានិការ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ឈន សុពុទ្ធា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ជិន សាអែម	ភេទប្រុស	តាកែវ
ជឹម សួនី	ភេទស្រី	កណ្តាល
ឌិន ដួង	ភេទប្រុស	តាកែវ

អេង ចាន់រស្មី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ហុង ឈាងមុយ	ភេទស្រី	កំពង់ចាម
ហោ គឹមសោភ័ណ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ហិ រចនា	ភេទប្រុស	ក្រចេះ
លឹម ដីយាង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
លឹម គឹមអ៊ុំ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
លឹម លីចេង	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ម៉ក់ ច័ន្ទរស្មី	ភេទស្រី	ក្រចេះ
មៅ សំអូន	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
មាយ លីណា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ម៉ែន រលក្ខណ៍	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ម៉ូរ យូផេង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ដៅ ការហុង	ភេទប្រុស	សៀមរាប
ដួន សួនី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ញ៉ាន ឆេងអ៊ុំ	ភេទស្រី	កណ្តាល
ញឹក សេងវ័ក្ខ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
នូ ច័ន្ទរង្សី	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
នុត ពិសិដ្ឋរង្សី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
អូន បញ្ញា	ភេទស្រី	ត្បូងឃ្មុំ
ប៉ា រចនា	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ផល សុភ័ក្ត្រ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
វ៉ាត់ សិរីវឌ្ឍនា	ភេទប្រុស	ព្រៃវែង
សារ៉ុម វ៉ាន់យ៉ា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សូរ មុន្នីវត្ត	ភេទស្រី	ស្វាយរៀង
ស្វាយ វ៉ាន់ថន	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
តាន់ អៀងដារីខ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ទេព ភារុណ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ជៀម បញ្ញាធារី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
វិចិត្រ ច័ន្ទមករា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

រឿន សំដា	ភេទប្រុស	ត្បូងឃ្មុំ
យ៉ង់ ដារ៉ា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
យ៉ែម ម៉ារ៉ាឌី	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ វិទ្យាសាស្ត្រអប់រំ (B.Ed.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
បួន ឧសភា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ចាន់ ណាលីន	ភេទស្រី	តាកែវ
ចាន់ វិចិត្រ	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ដឹម ណាន	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
ថើ ដា	ភេទប្រុស	កំពង់ធំ
អេង សំអាត	ភេទប្រុស	ពោធិ៍សាត់
ហាន វីរ៉ាដេត	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ហ៊ឺ សុខហេង	ភេទប្រុស	តាកែវ
ហ៊ឺ ប៊ុននាង	ភេទស្រី	កំពង់ស្ពឺ
កេត ស៊ីរ៉ាន	ភេទស្រី	កណ្តាល
គឹម ពុទ្ធី	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
កឹម តុលា	ភេទប្រុស	តាកែវ
លន់ ច័ន្ទសិរី	ភេទស្រី	កណ្តាល
ម៉ី កក្កដា	ភេទប្រុស	តាកែវ
ម៉ុំ កក្កដា	ភេទស្រី	បន្ទាយមានជ័យ
ង៉ែត ស្រីនាង	ភេទស្រី	តាកែវ
នៅ ស្រីអូន	ភេទស្រី	កំពង់ស្ពឺ
នូ ភីរម្យ	ភេទប្រុស	ស្វាយរៀង
អុល ព្រិល	ភេទប្រុស	ព្រៃវែង
ប៉ារ រដ្ឋា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ជុន ថាច	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
ពេជ កក្កដា	ភេទប្រុស	កណ្តាល
វិន រដ្ឋា	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ

សុខ ម៉ូនីតា	ភេទស្រី	កំពង់ចាម
សុន សុភាព	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
ស្វាយ ចនរចនា	ភេទប្រុស	តាកែវ
តាន់ ទីដារីណា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ទេស វ៉ាឌី	ភេទប្រុស	តាកែវ
ទឹម ប៊ុនថេង	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
អុំ ស្រីតូច	ភេទស្រី	តាកែវ

មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ច្បាប់ (LL.B)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ប៊ុន ប៉េងហ៊ុយ	ភេទប្រុស	កំពង់ចាម
ជា វ៉ាន់ហេង	ភេទប្រុស	កំពង់ធំ
ចេវ ចាន់ទី	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
ឈា សក្ខីណា	ភេទស្រី	កណ្តាល
ជិន ប៊ុំ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ឌី វីវៈ	ភេទប្រុស	កំពង់ចាម
អ៊ាងហាំង ច័ន្ទនិមល	ភេទស្រី	ក្រចេះ
ឯម ស៊ីដា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ហង្ស វិទូ	ភេទស្រី	កំពង់ចាម
ហ៊ាន សីលា	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ហួត គឹមហ៊ាង	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
កាន់ វាសនា	ភេទប្រុស	តាកែវ
កៅ និម្មល	ភេទប្រុស	កណ្តាល
យិន បូរី	ភេទប្រុស	កំពត
គី វ៉ាន់ដារ៉ា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
លីម ស៊ុនម៉ូរ	ភេទប្រុស	តាកែវ
ឡោ ចាន់នី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
មាន ស្រីរុណា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

ម៉ែន សុផារិទ្ធ	ភេទប្រុស	តាកែវ
មឿន វុត្តា	ភេទប្រុស	តាកែវ
ពៅ សុខចំរើន	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ពៅ សុខជា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សេង ឈាងឡាយ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សេង ពិសិដ្ឋ	ភេទប្រុស	តាកែវ
សន ជុំទិសា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ធា គឹមហោង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ថុក បូរី	ភេទស្រី	បាត់ដំបង
ទន់ វិសា	ភេទស្រី	ពោធិ៍សាត់
វ៉ា សុផារ៉ា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

បហានិទ្ធាន័យ គ្រប់គ្រង

➤ **បរិញ្ញាបត្រ គណនេយ្យ (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
បាន ស៊ីចាប់	ភេទស្រី	កណ្តាល
ប៊ុន សេង	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
យឹម ច័ន្ទពិស្ណារ	ភេទស្រី	ព្រះសីហនុ
នួន សុគន្ធា	ភេទស្រី	ប៉ៃលិន
ស្តើង សម្ពុស្ស	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ទូច សុនីតា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ទុំ ម៉ិះ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ គ្រប់គ្រងពាណិជ្ជកម្ម (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ចាន់ ព្រីទ្ធបុត្រ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ច័ន្ទ សុភ័ក្ត្រ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ឈួយ ដាលីវត្តី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ជុង ចរិយា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
យៀង ពៅ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

ឡុង ចាន់គុលា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
លុច វីឡា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ម៉ូ សាម៉ែល	ភេទប្រុស	ព្រៃវែង
ញ៉ែស សុភ័ក្ត្រ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
អ៊ឹង យូង	ភេទប្រុស	បន្ទាយមានជ័យ
ពែក យ៉ានីន	ភេទស្រី	កំពង់ធំ
ភូ យុងយុយ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ព្រាប រក្សាសោភ័ណ្ណ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
សំរាំង រៀនីនីញ៉ា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
សៅ សក្ខណា	ភេទប្រុស	ពោធិ៍សាត់
ស៊ា ធីចហុង	ភេទស្រី	បាត់ដំបង
សេក សម្ពស្ស	ភេទស្រី	កំពង់ចាម
សោម មុនីរក្សា	ភេទប្រុស	កំពត
សុន សុភ័ណ	ភេទប្រុស	តាកែវ
តាំង ស្រីនាង	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ធុល បូរ៉ែនពីសី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ សេដ្ឋកិច្ច (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ប្រាក់ សង់ដា	ភេទស្រី	កំពង់ស្ពឺ
កុល រដ្ឋា	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ម៉ម ពន្លឺ	ភេទប្រុស	កំពត
ម៉ិល សុភាព	ភេទប្រុស	កំពង់ធំ
រស់ សុធារី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
វ៉ាន់ សិលា	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
វី សាមឌី	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ហិរញ្ញវត្ថុ និងធនាគារ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ចាន់ វឌ្ឍនៈ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ចាន់ វិសាល	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ជុំ ភក្ត្រា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ដេវី ម៉ាឡារីត្ន	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
យឹម រដ្ឋា	ភេទស្រី	ព្រៃវែង
ឡាយ សុខាល័យ	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
លី មុយហ្វាង	ភេទស្រី	កណ្តាល
លី រតនា	ភេទប្រុស	កំពត
ម៉េត ស្រីសុវណ៌ក្ខ	ភេទស្រី	កណ្តាល
ម៉ី ចុនភិរុណ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ពុត សុភ័ក្ត	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
វិទូ ភីណា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សេម ធីតា	ភេទស្រី	កំពង់ចាម
ស៊ឹម ច័ន្ទរតនា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
សុខ ចាន់ថារ៉ូ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ធា មុយយឹម	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ថោ សុហោង	ភេទស្រី	តាកែវ
វង់ ពេជ្រវិសាល	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
វុធ មុន្នីនាថ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ គ្រប់គ្រងទេសចរណ៍ និង បដិសណ្ឋារកិច្ច (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ប្រាក់ វណ្ណី	ភេទប្រុស	កំពង់ស្ពឺ
រស់ សុធម្មា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
គី វាសនា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
តន់ វុធាតី	ភេទស្រី	សៀមរាប

➤ **បរិញ្ញាបត្រ គ្រប់គ្រងធនធានមនុស្ស (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
លីម ច័ន្ទវតី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
សុវណ្ណា គីរីវណ្ណ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិ (B.B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ជារួច គឹម	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ខែ សុវត្ថិ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
លីម លីដា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
លីម លីហ្វាង	ភេទស្រី	បាត់ដំបង
សៀម ពេជ្រណារ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ទីផ្សារ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឈុំ ពិសិដ្ឋ	ភេទប្រុស	ព្រៃវែង

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា

➤ **បរិញ្ញាបត្រ វិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
សម សម្បត្តិ	ភេទប្រុស	ព្រះសីហនុ
សេង សុខមាន	ភេទប្រុស	កណ្តាល

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ព័ត៌មានវិទ្យា (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ហៃម ហឿ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ហឿ វ៉ាន់ផី	ភេទប្រុស	តាកែវ
ហួត សេងគៀ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
នួន សម្បត្តិ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

នួន ចំនួនកី	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សៅ ស្រីណា	ភេទស្រី	កណ្តាល
សាយ ស៊ីដា	ភេទប្រុស	ក្រចេះ
ស៊ឹម រៀបរា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ សង្គម

➤ **បរិញ្ញាបត្រ សិក្សាអំពីការអភិវឌ្ឍ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឈឹម ឆេងយាង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

➤ **បរិញ្ញាបត្រ ទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ជា វាសនា	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ឈុន ម៉ូលីកា	ភេទស្រី	កំពង់ឆ្នាំង
ឈុន បញ្ញា	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ចយ ចេត	ភេទប្រុស	កណ្តាល
ហេង ស្វីយ៉ាន	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ហួន បូ	ភេទប្រុស	កំពត
ហួត យាង	ភេទប្រុស	កណ្តាល
កឹក សុណារត្ន	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
កែវ រ៉ាន់ចា	ភេទប្រុស	បន្ទាយមានជ័យ
ឡុង សិរីវត្ត	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
មុន្នី សុទ្ធីម	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ប៉ាង ស្រីមៅ	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ប៉ាវ សុវណ្ណនី	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ជាត តារាវត្ត	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
ពៅ សុវណ្ណារ៉ា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
សុវណ្ណា ម៉ារីលីន	ភេទស្រី	ភ្នំពេញ
សយ រតនា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ

ស៊ុន គឹមឡេង	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ធៀម ពេជ្រវិសាល	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ទូច សុខកក្កដា	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
អ៊ុត សុក្រមុន្នីរតន៍	ភេទស្រី	តាកែវ
វ៉ាន ដាណា	ភេទប្រុស	ស្ទឹងត្រែង

➤ **បរិញ្ញាបត្រ រដ្ឋបាលសាធារណៈ (B.A.)**

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឯក សុវណ្ណថារីត្ថ	ភេទប្រុស	ភ្នំពេញ
ខន ស្តើង	ភេទប្រុស	ព្រៃវែង
ឡុង ណារីត្ថ	ភេទប្រុស	បាត់ដំបង

បញ្ជីនិស្សិតបញ្ចប់ការសិក្សានៅថ្នាក់និស្សិតមូលដ្ឋាន (AFD)

(ឈ្មោះរៀបតាមលំដាប់ឈ្មោះជាអក្សរឡាតាំង)

(កម្មវិធីសិក្សាភាសាអង់គ្លេស)

បញ្ជីនិស្សិតបញ្ចប់ការសិក្សា: មនុស្សស្រី និងកាសា

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ចាវ ដារ៉ូ	ប	កំពត
ជី សារ៉ាន់	ស	កណ្តាល
ឈាវ សុជាតិ	ប	តាកែវ
ឆេន ម៉េងលាង	ប	ភ្នំពេញ
ជឿន និត	ស	តាកែវ
ជុំ ចេវកេសី	ស	កំពង់ស្ពឺ
ដៅធី មីហាញ	ស	រៀតណាម
ខុច កាខុន	ប	ព្រៃវែង
ឌីតឹក ស្រីទុំ	ស	កណ្តាល
អៀរ អៀមគឹម	ស	តាកែវ
អែម រក្សា	ស	តាកែវ
ហៀង ទីតូ	ប	តាកែវ
ហុក លីមហូ	ប	កំពង់ចាម
ហុង សៀវម៉ឺ	ស	កំពង់ស្ពឺ
អៀម នីតា	ស	កំពង់ឆ្នាំង
អ៊ឹម សុវណ្ណារី	ប	ក្រចេះ
យៀម លីណា	ស	តាកែវ
យន គឹមពេជ្រ	ប	កំពង់ធំ
យួន ជុនលីណា	ប	បន្ទាយមានជ័យ
គឹម វ៉ាឌី	ប	ពោធិ៍សាត់
គង់ ប៊ុនធីម	ប	ភ្នំពេញ
គូ ប៊ុនដាណា	ប	កំពង់ចាម
លីម រូចសៀង	ស	កំពង់ចាម

ឡុង មីដា	ប	កណ្តាល
លុយ កូឡាប	ស	បាត់ដំបង
ម៉េត ប៊ុនធៀង	ប	កំពង់ស្ពឺ
ម៉ុក មួយចេង	ស	កំពង់ចាម
ញឹក ម៉ុតយូរី	ស	កំពត
ណាម ស្រីណា	ស	កំពង់ធំ
អុល ពុទ្ធវី	ស	កំពង់ចាម
អម វីតាំង	ប	តាកែវ
អ៊ិន នីតា	ស	កំពង់ចាម
ផល ពិសី	ស	ភ្នំពេញ
ផល្លី តុលា	ស	ភ្នំពេញ
ផុន សម្ព័ស	ស	កំពង់ធំ
ភៀន លីតា	ស	ត្បូងឃ្មុំ
ពេជ្រ ញីបសុភ័ក្រ	ប	តាកែវ
ពេជ្រ សំណិត	ប	ភ្នំពេញ
ពីង សារដួ	ប	ពោធិ៍សាត់
ប៉ុល សុភ័ស	ប	កំពង់ធំ
ព្រំ ចាន់កណិការ	ស	ភ្នំពេញ
រើយ ស្សាវីរិយ័	ស	ភ្នំពេញ
សាំ សុភាក់	ប	កំពង់ស្ពឺ
សារឿន វីណា	ស	ភ្នំពេញ
សឹង សែនកុសល	ប	ភ្នំពេញ
សៀម អម្រឹត	ប	ភ្នំពេញ
សុខ សុវណ្ណារ៉ា	ប	ភ្នំពេញ
សល គន្ធារ៉ា	ប	ភ្នំពេញ
សោម លីណា	ស	បន្ទាយមានជ័យ
ស៊ុយ លក្ខិណា	ស	បន្ទាយមានជ័យ
តាំង ប៊ុនឆេង	ស	ភ្នំពេញ
ទាវ វីល័ក្ខ	ប	កំពង់ធំ

តុក សីហា	ប	កណ្តាល
ទូច ម៉េងហ៊ុន	ប	កំពង់ចាម
អ៊ុន ចរិយ៉ា	ស	ភ្នំពេញ
វ៉ា ម៉ារី	ស	ព្រៃវែង
វ៉ាត ស៊ីនិត	ប	ភ្នំពេញ
រឿន ឡាវី	ស	កំពង់ចាម
វ៉ែន ជានី	ស	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ ច្បាប់

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
អាន ស៊ាងហៃ	ប	កំពង់ធំ
ជួប លាភស្រីទីន	ស	ភ្នំពេញ
ហុង រដ្ឋា	ប	កំពង់ធំ
យាន ស្រីឡាយ	ស	ព្រះសីហនុ
លឹម ឆេងស្រីនាថ	ស	ភ្នំពេញ
លី សុជិត្តា	ប	កំពង់ធំ
ម៉ែន អធិការ	ប	វ៉ាស៊ីនតោន ឌីស៊ី
ដួវ ពេជ្រវ៉ា	ស	កណ្តាល
អ៊ូ ស៊ីវ៉ែន	ប	ភ្នំពេញ
ប្រាក់ ច័ន្ទរតនៈ	ប	ភ្នំពេញ
រឿន ច័ន្ទស៊ី	ប	ភ្នំពេញ
សៅ វឌ្ឍនៈវង្ស	ប	ភ្នំពេញ
សៀន ឡែសេង	ស	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ គ្រប់គ្រង

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ជា ប័យីម	ស	ភ្នំពេញ
ជាម ច័ន្ទវត្តី	ស	ភ្នំពេញ
ឈាវ វៃមួយ	ស	ភ្នំពេញ

ឈូ វ៉ាន់សូនីតា	ស	សៀមរាប
ឈុន សេរីវិយ៉ា	ស	កំពង់ចាម
ឈុង ស៊ីថា	ប	ភ្នំពេញ
ឈុនគ្រី រតនា	ប	ភ្នំពេញ
ជុំ សុភារ៉ាលីស	ប	កំពង់ធំ
ជុំ សំណាង	ប	ក្រចេះ
ហោង សុពិមល	ស	ភ្នំពេញ
ហឺស ស្រីធួក	ស	កំពង់ធំ
ហួន វីរៈ	ប	ប៉ោយប៉ែត
ហ៊ុល លីហាំង	ស	កំពង់ធំ
ហ៊ុន សាំងហ៊ុយ	ស	ភ្នំពេញ
អ៊ឹម ស្រីណុច	ស	កំពង់ឆ្នាំង
អ៊ុន ស្រីលក្ខី	ស	ភ្នំពេញ
កែវ សុខវណ្ណ	ប	កំពង់ស្ពឺ
កែ កុលបុត្រ	ប	ភ្នំពេញ
ខុម ពន្លឺ	ប	កណ្តាល
គក់ សេងលី	ស	បាត់ដំបង
គង់ មាស	ប	តាកែវ
លឿង ភមរា	ប	ប៉ៃលិន
លី ណាហ្ស៊ុ	ស	ភ្នំពេញ
មៅ សុបញ្ញា	ប	ភ្នំពេញ
ម៉េត ដារ៉ា	ប	កណ្តាល
ម៉ុក ម៉ូនីល	ប	កំពង់ចាម
ម៉ុន ស្រីលក្ខី	ស	កណ្តាល
នាក់ ជានិត	ស	ភ្នំពេញ
ង៉ែត សុវ៉ាន់	ប	កំពង់ស្ពឺ
នឹម ស្រីណាង	ស	កណ្តាល
នៅ សុគា	ស	កំពង់ស្ពឺ
អន ស្រីអែម	ស	កំពត

អ្វី សុវណ្ណធីតា	ស	ភ្នំពេញ
ប៉ែត សុវណ្ណវិទូ	ប	តាកែវ
ភាច ម៉ាឌី	ប	បាត់ដំបង
ភាង សេងឆាយ	ប	កំពង់ចាម
ភាព រតនរាសី	ស	ភ្នំពេញ
ជុន វិភារី	ស	ភ្នំពេញ
ពីង ដាលីន	ស	ស្វាយរៀង
វិទូ វាសនា	ស	កំពង់ស្ពឺ
សម ច័ន្ទណារី	ស	ភ្នំពេញ
ស ចាន់លីន	ស	ភ្នំពេញ
សៃ ស៊ីមាន	ស	កំពង់ស្ពឺ
សៀក មករា	ប	កំពត
ស៊ាន ដាលីន	ស	ភ្នំពេញ
សេង រាត្រី	ប	កំពង់ចាម
សៀក ស្រីលីន	ស	ភ្នំពេញ
សើន ស៊ីថា	ស	តាកែវ
សុខ លីអ៊ាវដុង	ប	ភ្នំពេញ
សុខ សុវណ្ណកែវតា	ស	ភ្នំពេញ
សុង សុខចេង	ស	កំពង់ស្ពឺ
សុង វណ្ណបុង	ប	ភ្នំពេញ
ស្វង ចរិយា	ស	ភ្នំពេញ
សុវណ្ណា ម៉ារីឡែន	ស	ភ្នំពេញ
ស្រី ម៉ាឌី	ប	កណ្តាល
ស្រី លីហួច	ប	ភ្នំពេញ
តាំង គឹមអេង	ស	កោះកុង
តេក យីងឆាយ	ប	កំពង់ចាម
ថៃ គឹមអេង	ស	កំពង់ឆ្នាំង
ធាវ រតនា	ស	កំពង់ធំ
ថន ណុចនីតា	ស	ភ្នំពេញ

តៀ សំណាង	ស	ភ្នំពេញ
អុំ សុចរិយា	ស	កំពង់ចាម
វ៉ាន់ វិច្ឆិកា	ប	កំពង់ស្ពឺ
រឿន សារ៉ាន់	ស	ភ្នំពេញ
វ៉ែន ដាលោ	ប	កំពង់ចាម
យង់ លក្ខិណា	ស	ស្វាយរៀង
យុន សម្ពុស្ស	ស	តាកែវ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និង បច្ចេកវិទ្យា

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឈឹត វណ្ណៈ	ប	កំពង់ចាម
ឈុន រចនា	ប	កណ្តាល
ច្រើម សារឿន	ប	កំពង់ស្ពឺ
ដៃត ដារ៉ូត	ប	កំពត
ហុង លាងហាក់	ប	ភ្នំពេញ
កែវ សុវណ្ណរាជ	ប	ព្រះសីហនុ
គី ម៉េងអ៊ុំ	ប	កណ្តាល
ខឹម ធម្មមុនី	ប	តាកែវ
គឹម ពន្លឺ	ប	ស្វាយរៀង
គក់ លឹមហូ	ប	កណ្តាល
ឡៃ ប្រុស	ប	សៀមរាប
លឹម រតនា	ប	ភ្នំពេញ
លឹម សុម៉ារ៉ាដា	ប	កំពត
មឿន ជាន់និត	ប	ភ្នំពេញ
ដៅ លាភហៃ	ប	ភ្នំពេញ
ប៉េង ពិសី	ស	ភ្នំពេញ
សែ ពេជ្រ	ប	ភ្នំពេញ
សុខ ចន្រ្ទា	ស	ភ្នំពេញ
សុង សុករឿន	ប	តាកែវ

ស្រូវ ជីដេង	ប	សៀមរាប
ធ្នូ ពិសី	ស	តាកែវ
ធ្នូ ខេមរិទ្ធិ	ប	ភ្នំពេញ
ដី សុខយី	ប	ភ្នំពេញ
វ៉ា សុដារីត្ត	ប	កំពង់ចាម
វិត អាត	ប	កំពត
វិបុល លីដា	ស	កណ្តាល
វ៉ែន ដារុទ្ធ	ប	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
បៀ លំអង	ប	ភ្នំពេញ
ឆ្លូញ សុខា	ប	ភ្នំពេញ
ដួង កិត្យា	ស	ភ្នំពេញ
អិម វណ្ណារីត្ត	ប	ភ្នំពេញ
អែម ធីតា	ស	កំពង់ស្ពឺ
ហៀន ចិត្តឿន	ប	ភ្នំពេញ
ហិត គឹមអូន	ស	តាកែវ
ហួន និយ្យានរៈ	ប	កំពង់ចាម
យិន បូរិន	ប	កំពត
ខុម ប៊ុណ្ណបញ្ញាវិទ្ធ	ប	ភ្នំពេញ
កុយ សុធាវ៉ា	ស	ភ្នំពេញ
ឡែ សុវណ្ណៈ	ប	ភ្នំពេញ
ឡេង សំរិត	ស	កំពង់ចាម
លីម គុលា	ប	ក្រចេះ
ឡោ ផៃណា	ប	ត្បូងឃ្មុំ
ម៉ែន ណារី	ស	តាកែវ
ម៉ើយ កៅលី	ប	ភ្នំពេញ
ដួន ច័ន្ទរដ្ឋា	ស	កំពង់ចាម

នឹម ស្លតាំ	ប	ភ្នំពេញ
ពេជ្រ ចាន់ធឿន	ស	កំពង់ចាម
ភាព សុវណ្ណវិជ្ជលី	ស	ភ្នំពេញ
ភី ម៉ាលីន	ស	ភ្នំពេញ
ពិន ប៊ុនថា	ប	ភ្នំពេញ
ប្រាក់ ច័ន្ទស្រីនាថ	ស	ភ្នំពេញ
សាន់ ធីតា	ស	ស្វាយរៀង
ស៊ីម យូហេង	ប	សៀមរាប
សុខ សុជាតា	ស	ភ្នំពេញ
សោភ័ណ្ណ មុនីខេម៉ា	ស	ភ្នំពេញ
សោរ សុខណាង	ប	កណ្តាល
ស្រី សុខរស្មី	ប	តាកែវ
ស្រ៊ុន ស៊ីវលី	ស	ភ្នំពេញ
ថុង មុន្នីនាត	ស	កំពង់ស្ពឺ
ទ្រី ប៉េងណា	ស	កំពង់ចាម
អ៊ុយ សុវណ្ណឡុងឌី	ស	ភ្នំពេញ
វ៉ែន កប	ស	តាកែវ
យិន ដារ៉ូ	ប	ភ្នំពេញ
យ៉េន មួយគៀង	ស	កំពង់ឆ្នាំង
យ៉ង មុន្តា	ស	កណ្តាល

(កម្មវិធីសិក្សាខេមរៈភាសា)

មហាវិទ្យាល័យ អប់រំ

ឈ្មោះ:	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឆាន់ សារីភ្នំ	ស	តាកែវ
ហេង សុវណ្ណរាជ	ប	កោះកុង
ហ៊ុយ សុម៉ាលី	ស	កំពង់ស្ពឺ
យី សុខតា	ប	តាកែវ
ក្រិត គុលា	ប	បាត់ដំបង

លួន ឡូត	ប	កំពង់ចាម
មេរៀ ប៊ុនថន	ប	ព្រះវិហារ
មេរៀ វិចិត្រ	ប	ពោធិ៍សាត់
ភិន ចាន់ចារ	ប	តាកែវ
ភាន់ សុធារ៉ា	ប	កំពត
សេក ចន្ទី	ស	ភ្នំពេញ
ស៊ឹម សូរ្យម៉ូនិន្ទ	ប	ភ្នំពេញ
ស៊ឹម វ៉ាន់	ប	កំពង់ធំ
ស៊ឹម ណារី	ស	ស្វាយរៀង
សុន បូរី	ប	ភ្នំពេញ
យន សុភារ៉ា ^{ឌី}	ស	ភ្នំពេញ

មហានិទ្ទាណ៍ ច្បាប់

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ឈីវ សុភា	ប	សៀមរាប
ជា រុទ្ធី	ប	កណ្តាល
ដាំ ដារ៉ាន់ដា	ស	ភ្នំពេញ
អេង សំអូន	ប	កណ្តាល
ហាន ឧត្តម	ប	កំពង់ស្ពឺ
ហិ សេងឈាង	ប	ត្បូងឃ្មុំ
ហួក ស៊ីប	ប	តាកែវ
កែ ណារីន	ស	ពោធិ៍សាត់
ឡឹម ក្វីដា	ប	ឃ្នាំង (វៀតណាម)
ឡាយ ជុំហេង	ប	កោះកុង
លឹម គឹមហួត	ប	ភ្នំពេញ
លី ស្រីស្រស់	ស	ព្រៃវែង
ម៉ន រុទ្ធី	ប	ភ្នំពេញ
ណុប សំណាង	ប	កណ្តាល
ណុប នួន	ប	កណ្តាល

វិទ្ធុ រស្មី	ស	ភ្នំពេញ
សាយ ស្វីង	ស	ភ្នំពេញ
សាយ វិថ្លិកា	ស	ភ្នំពេញ
សៀង រន្តា	ប	រតនគិរី
ស្រៀង លាងហៃ	ប	កណ្តាល
ស៊ុន ស្រីពេជ្រ	ស	កំពង់ស្ពឺ
ឆក មិថុនា	ស	កំពង់ធំ
ធៀន ចាន់ណាក់	ប	កំពង់ឆ្នាំង
ត្រោក ទ្រង់សំបូរ	ប	តាកែវ
វ៉ា សុខរី	ស	កំពង់ចាម

មហានិទ្ទាស័យ គ្រប់គ្រង

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ចាន់ ជាយ៉ុង	ស	ភ្នំពេញ
ចាន់ ដុល្លា	ប	ភ្នំពេញ
ជា ពេជ្រចាន់ណា	ប	ភ្នំពេញ
ឈី ណែត	ស	ភ្នំពេញ
ដីវ ប៉លាក	ស	កំពង់ចាម
ជឹម ចាន់សុភក្រា	ស	ស្វាយរៀង
ជួប សុរិវត្ត	ស	កំពង់ស្ពឺ
ជួប ស្រីផល	ស	ភ្នំពេញ
អៀង ចាន់ផល្លា	ស	ភ្នំពេញ
អ៊ុវ អេង	ប	កំពង់ស្ពឺ
ហ៊ុន រុត្តា	ស	បាត់ដំបង
ហេង គឹមឡេង	ប	តាកែវ
ហេង កុសុមា	ស	ភ្នំពេញ
ហេង ផរណា	ស	កណ្តាល
ហោ ស្រីស្រស់	ស	ភ្នំពេញ
ហ៊ុត ស្រីម៉ុច	ស	ព្រៃវែង

កែវ ពុម្ពសែន	ស	កំពត
គ្រី រតនា	ស	ភ្នំពេញ
គួច ស្រីមុំ	ស	កំពង់ធំ
ឡាំ កុស៊ុម	ស	តាកែវ
ឡេង ម៉ារឌី	ប	ភ្នំពេញ
ឡេង សែគីង	ស	តាកែវ
ឡុង រស្មី	ប	តាកែវ
ឡុង សុផល	ប	ឧត្តរមានជ័យ
មោគ មករា	ប	ភ្នំពេញ
ជាន់ ណារិន	ស	ភ្នំពេញ
ជាន យ៉ែកនាង	ស	ត្បូងឃ្មុំ
ភាច សោភ័ណ	ស	ព្រៃវែង
ផេង ពន្លឺ	ស	កំពត
ភុំ សុជា	ស	តាកែវ
ពេជ វណ្ណលីដា	ស	តាកែវ
ពិន វិទ្ធី	ប	ភ្នំពេញ
រ៉ុម ធាវង្ស	ស	កណ្តាល
សំអឿន លីនដា	ស	បាត់ដំបង
សំបូរ ដារី	ប	ព្រះវិហារ
សាន់ សៅហោង	ស	កំពង់ស្ពឺ
សួយ សំអាង	ស	ភ្នំពេញ
ស៊ុន ចន្ទី	ស	តាកែវ
ស៊ីថា ថារី	ស	ព្រៃវែង
ស្រីង មួយលីម	ស	ក្រចេះ
ស៊ុន រដ្ឋា	ស	បាត់ដំបង
ថា ចន្ទ	ប	ព្រៃវែង
ធីម សាកមី	ស	ព្រៃវែង
ធៀន លីកា	ស	កណ្តាល
ធៀន ធីម	ប	ភ្នំពេញ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
ជិន បញ្ញ៉ា	ប	កំពង់ស្ពឺ
ហោ កក្កដា	ប	ត្បូងឃ្មុំ
ហិ ស្រស់	ប	កណ្តាល
ហួត លីបុត្រ	ប	កណ្តាល
គិត ស៊ីថា	ប	ភ្នំពេញ
កន នា	ប	ស្វាយរៀង
លាត ឡាយ	ប	តាកែវ
ជាន់ សីហា	ប	តាកែវ
ភីន រស្មី	ស	កំពង់ធំ
ប្រាក់ សុភារ៉ា	ប	ស្វាយរៀង
រឿន ពិសី	ស	ព្រៃវែង
សៅ គឹមហាក់	ប	កណ្តាល
សាយ ម៉េងហ៊ឺរ	ប	កំពង់ធំ
សុង សៀកឡេង	ប	ភ្នំពេញ
តាន់ សុវណ្ណវិរៈ	ប	កំពង់ធំ
ធីម ជាវិទ្ធី	ប	ភ្នំពេញ
វិត គឹមលី	ប	បាត់ដំបង
យ៉ាង ស័កសិទ្ធ	ប	តាកែវ

មហាវិទ្យាល័យ វិទ្យាសាស្ត្រសង្គម

ឈ្មោះ	ភេទ	សញ្ញាប័ត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ ពី
គង់ សំអុល	ប	ភ្នំពេញ
វី ស្រីមុំ	ស	កំពង់ស្ពឺ

បញ្ជីនិស្សិតបញ្ចប់ការសិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលសិក្សាភាសាអង់គ្លេស (CES)

(ឈ្មោះរៀបតាមលំដាប់ឈ្មោះជាអក្សរឡាតាំង)

ឈ្មោះ	ភេទ	ឈ្មោះ	ភេទ	ឈ្មោះ	ភេទ
បាន ចន្ទ្រា	ស្រី	ម៉ក់ គុណ	ប្រុស	សំណាំ សុវឌ្ឍនៈ	ប្រុស
បូយ ចាន់ថេត	ស្រី	ម៉ន ស្រីអូន	ស្រី	សាយ លាភហោង	ប្រុស
ចាប ពិសិដ្ឋ	ប្រុស	ម៉ែនឌី ឡូរ	ស្រី	សិត ថុល	ប្រុស
ឆេង ស្រីលក្ខី	ស្រី	មុំញ សូលីតា	ស្រី	ស៊ីម កាញនា	ស្រី
អៀង ពុធនីកា	ស្រី	មុំ កញ្ញា	ស្រី	សៀន សារន្ទាឌី	ប្រុស
ហាក់ ច័ន្ទចារ	ប្រុស	ម៉ង ច័ន្ទរស្មី	ស្រី	សុខ ណារី	ស្រី
ហោង ម៉ូលី	ស្រី	ម៉ុយ ស្រីលក្ខី	ស្រី	សង លីភារ៉ាប៉ាត	ប្រុស
ហៀង ភក្រា	ស្រី	មឿន វិណោត	ស្រី	សំរ សុជានី	ស្រី
គង់ នីតា	ស្រី	មួន រដ្ឋា	ស្រី	សន វីសី	ស្រី
ឡែ ប្រុស	ប្រុស	ណែ ឆេងលីង	ស្រី	សុទ្ធ វលក្ខណាទេវី	ស្រី
ឡេង ចាន់នីតា	ស្រី	នាង ពៅ	ប្រុស	ថា ចន្ទ	ប្រុស
លន់ ថារត្នី	ស្រី	នាវ សារ៉ាត់	ប្រុស	ថាន ម៉េងហោង	ប្រុស
មាស វលក្ខណ៍	ស្រី	ញ៉ែម ចាន់ម៉ូនី	ប្រុស	ថាន សុប្បមី	ស្រី
មុំ លីហួត	ប្រុស	ញ៉ែត លីឆេង	ស្រី	ធា រាជ	ប្រុស
ម៉ន មុន្នីនុត	ស្រី	ប៉ាង សុថារត្ន	ស្រី	ថុង ចាន់លី	ស្រី
ញៀន ចន្ទវិចិត្រ	ប្រុស	ផល ចំរើន	ស្រី	ទឹម ស៊ីម៉ាត្រេ	ស្រី
ជាន់ សៅណា	ស្រី	ភោគ លីហ័ង	ប្រុស	តូច សុវណ្ណដេត	ប្រុស
ភឹម ផល្លា	ប្រុស	ចន្ទា ម៉ារី	ស្រី	ទូច រដ្ឋា	ប្រុស
ជន សុងហួត	ប្រុស	ចាយ សេវីវឌ្ឍន៍	ប្រុស	អុំ សុវណ្ណតារ៉ូ	ប្រុស
វិទូ ម៉ូលីកាន	ប្រុស	ជា ជីហ៊ុយ	ប្រុស	អ៊ុន ម៉ូលីជា	ស្រី
សាន ចិត្រា	ប្រុស	ឆាយ ណារត្នដារាពង្ស	ប្រុស	រិន ស្រី	ស្រី
សាង ចាន់ណា	ស្រី	ដុក ដុំ	ប្រុស	រិត សៀងហៃ	ប្រុស
សេរី ប៊ូអានន្ទ	ប្រុស	ឌី យ៉េកលាង	ប្រុស	រិន លីនណា	ស្រី

សុខ ពៅ	ប្រុស	ហោង ម៉ូលីកា	ស្រី	វ៉ែន សារុត	ប្រុស
សុខ សុធារៈ	ប្រុស	កែវ ម៉ារ៉ាឌីអ៊ីខែន	ប្រុស	យ៉ែន ម៉ាលីន	ប្រុស
សុង ដីម៉េង	ប្រុស	កែវ មុនីវត្ត	ស្រី	យឹម ស្រីនី	ស្រី
សោ វ៉ាន់ដេត	ប្រុស	គង់ ហ្គេច	ស្រី	វ៉ែន ងន់ឈាង	ប្រុស
សួន វិទ្ធី	ប្រុស	មុនី សុមេធបណ្ឌិត	ប្រុស	យាន រូចគាង	ស្រី
ស៊ុំ ម៉េងតុង	ប្រុស	ញ៉ុង ថារី	ស្រី	អាន ផេង	ប្រុស
អ៊ុច សុហ៊ឹម	ស្រី	ញ៉ូវ សុវ៉ាមី	ប្រុស	ជា ពន្លឺបញ្ញារក្ស	ប្រុស
ចៅ សុលីតា	ស្រី	នួន រដ្ឋា	ប្រុស	ឈិត រស្មី	ស្រី
បូរណ្ណ ថារវ៉ាត	ស្រី	ផូ បញ្ញារគ្មន់	ប្រុស	ឈួន វន្តី	ប្រុស
បោយ សុលីនដា	ស្រី	សំណាង រតនា	ប្រុស	ដឹម ចាន់សុភ័ត្តា	ស្រី
ចិន សិទ្ធិហុង	ប្រុស	សួស មន្តីឧត្តម	ប្រុស	អ៊ា ប៉ូដី	ស្រី
ឌិន ស្រីនិច	ស្រី	តាន់ លាបភា	ស្រី	អេង កក្កដា	ប្រុស
ហ៊ាង ភិរុន	ប្រុស	បាន រតនៈទេពី	ស្រី	ហៃ សុខា	ស្រី
ហៃម សួគ៌វិមាន	ស្រី	ចាន់ សិរីរស្មី	ស្រី	ហោក លីជីនតា	ស្រី
ហិ ស្រីពេជ្រ	ស្រី	ឈូ លីនី	ស្រី	ហោង ឡេងហ៊ាង	ប្រុស
ខាន់ លីនដា	ស្រី	ហោង មុយលី	ស្រី	ហុង សុម៉ាវត្តី	ស្រី
ខុម សុយា	ប្រុស	ហ៊ុយ ម៉ារីណោត	ស្រី	ហាន ធីដា	ស្រី
យុន សីដា	ស្រី	គីន សុខណាង	ប្រុស	ហ្វិន រត្តនា	ប្រុស
គឹម បញ្ញារវត្ត	ស្រី	គង់ ច័ន្ទវ៉ាន់ណេង	ស្រី	តា រូចរុង	ស្រី
គី ជិនុត	ស្រី	គុង ដារ៉ាវុធ	ប្រុស	កេត ធី ប្រសិទ្ធិ	ប្រុស
ឡេង ឆេងអៀង	ប្រុស	គ្រី ចាន់យី	ស្រី	កេន ចាន់ធន់	ប្រុស
លឹម ដីណាដីណា	ស្រី	ង៉ែត សុធារី	ស្រី	យឹម វិសាល	ប្រុស
មិត្ត ភារុន	ប្រុស	ប៉ៃ បូរមី	ស្រី	ខៀវ សេដ្ឋា	ប្រុស
នឿម សិលា	ប្រុស	ពៅ ធារិទ្ធិ	ប្រុស	ខុន ឡែខេង	ប្រុស
ផែន វ៉ាឌី	ប្រុស	វុធ សុជាតា	ស្រី	គង់ សុខនី	ស្រី
ប្រាក់ សុគន្ធា	ស្រី	វី សុគា	ប្រុស	គង់ យ៉ុង	ប្រុស
ព្រាប ស្រីទូច	ស្រី	ជា ផល្លា	ស្រី	គុក វីនដឹង	ប្រុស

សរ កាន់បូរ៉ា	ប្រុស	ជា រ៉ាង	ប្រុស	លិន មករា	ប្រុស
ស៊ុក កុណិកា	ស្រី	ចេះ ឈុនលាង	ប្រុស	លីក គង់	ប្រុស
ស្រីន់ គង់ទី	ប្រុស	ឆេង ប៊ុណ្ណសុភា	ស្រី	លីម សុខ	ប្រុស
សួន ស៊ីវហ្វូរ	ប្រុស	ឈួន ចាន់ចាវ	ប្រុស	ឡូញ ម៉ាច	ប្រុស
តាំង ឆៃហោង	ប្រុស	ចិន មករា	ប្រុស	លូង វីរយុទ្ធ	ប្រុស
តាន់ តារ៉ាស្មី	ស្រី	ជិន ស្រីនួន	ស្រី	លី សេងហ័រ	ប្រុស
ទ្រី រ៉ានី	ស្រី	ជុំ កក្កដា	ស្រី	ម៉ែន សុជាតិតា	ស្រី
ទួន គឹមហៀង	ប្រុស	ដុល ដានី	ស្រី	មន ពុទ្ធិសាខកុល	ប្រុស
រន សីលា	ស្រី	អៀត សំអឿន	ប្រុស	នុត សៅកន្តិកា	ស្រី
វី វាសនា	ប្រុស	ខែម សុខុម	ប្រុស	រ៉ូ ច័ន្ទណារិទ្ធ	ប្រុស
យ៉ត ច័ន្ទណារ៉ាក់	ប្រុស	គឹម ឡេងថុង	ប្រុស	រស់ គឹមអ៊ុំ	ស្រី
យាន ភិចកិច្ច	ស្រី	គុជ ឥន្ទារុធ	ប្រុស	សាន ចាន់រស្មី	ប្រុស
អំ រតនា	ស្រី	ឡាយ សីហា	ប្រុស	សាន្ត ដារ៉ា	ប្រុស
បិន មេរីតា	ស្រី	ឡូញ យុលេម	ស្រី	សៅ សិដ្ឋាវិន	ប្រុស
ជា សុខមួយ	ស្រី	លី អៀងសេង	ប្រុស	ស៊ីប សុភាព	ប្រុស
ឈុង បូលក្នុង	ស្រី	ម៉ាំង សុនាត	ស្រី	ស៊ីម យ៉ារ៉ា	ស្រី
ជីម ស្រីម៉ាច	ស្រី	ងន ទូច	ប្រុស	ស៊ីម ចាន់រស្មី	ប្រុស
ជ្រន ប៊ុនថៃ	ប្រុស	ងួន មុន្នីបុទ្ធម	ស្រី	សូ ភីរម្យ	ស្រី
អៀន ឧត្តម	ប្រុស	អុង សារ៉ាន់	ប្រុស	សុផល ច័ន្ទមេសា	ប្រុស
ហាក់ ឡៃគឹម	ស្រី	អុំ មរកត	ស្រី	ស៊ុំ ចាណី	ស្រី
ហ៊ុម សែនណារិទ្ធ	ប្រុស	អុំ សូណាល់	ប្រុស	អួន គឹមអាត	ប្រុស
ហួត ច័ន្ទទីតា	ស្រី	ជូ ចាន់ស្រីលក្ខណ៍	ស្រី	វ៉ែន ចម្រើន	ប្រុស
ហ៊ុន ស៊ីម៉ា	ស្រី	ជុន ទិត្យ	ប្រុស	រឿន រិទ្ធិត្យា	ប្រុស
ហួត ដៃ	ប្រុស	ប៉ូ លក្ខិណា	ស្រី	រុត ចន្ទី	ប្រុស
ហ៊ី វណ្ណារិទ្ធ	ប្រុស	វិន្ទ មណ្ឌិកា	ស្រី	ប៊ុន សុផីតា	ស្រី
ឥន្ទ្រ សុគន្ធា	ស្រី	សេង កុសលរ៉ាស៊ី	ស្រី	ចាន់ រចនា	ស្រី
ខៀវ សុវ៉ាន់ដា	ស្រី	សុខ តាំងហ្វាយ	ស្រី	ជា រស្មី	ស្រី

កោ ហុងស៊ី	ស្រី	សន ពិសី	ស្រី	ច្រើក សម្បត្តិ	ប្រុស
ក្រូច រូចលីន	ស្រី	សួន ធីតា	ស្រី	ហាក់ គីមហ្វុង	ស្រី
លីម សុវិជ្ជា	ប្រុស	ថៃ រដ្ឋា	ប្រុស	ហូ រល័ត្ន	ប្រុស
លី សុវណ្ណារ៉ា	ប្រុស	ទូច វិទូ	ប្រុស	កយ ច័ន្ទតារា	ប្រុស
មៅ ពិសី	ស្រី	យ៉ាន ណាត	ប្រុស	តា សៀវម៉ី	ស្រី
ម៉េង ប៉េងយាង	ប្រុស	ជា សុគន្ធារី	ស្រី	កែម លីហៀង	ស្រី
មឿន ចាន់ដារ៉ា	ប្រុស	ជាស វ៉ានី	ស្រី	ខាន់ សុដាលីន	ស្រី
មឿក សុបទ័យ	ប្រុស	ឆន ខេមរ៉ា	ស្រី	គី ម៉េងហួត	ប្រុស
ណែម សំណាង	ប្រុស	ឈីន សុភា	ស្រី	គង់ កន្តិកា	ស្រី
នៅ រល្លឹក	ស្រី	ឈុំ គីមស្រីវា	ប្រុស	គួច គីមហោង	ស្រី
សំណាង តារានិត	ប្រុស	ឈុនគ្រី ឆវី	ស្រី	មាយ រ៉ុន	ប្រុស
ស៊ាង លីហ្វូរ	ស្រី	ដូង សុប៊ុណ្ណា	ប្រុស	ម៉ម ជានី	ប្រុស
សេង គីមឡេង	ប្រុស	ឯក ចន្ទដន	ប្រុស	មួន បញ្ញាវិទ្ធិ	ប្រុស
សេង សុគន្ធា	ប្រុស	ហាប់ រុទ្ធី	ប្រុស	ង៉ែត ចាប	ប្រុស
សេង វាសនា	ប្រុស	កែវ យី	ស្រី	ង៉ែត ឆាយ	ប្រុស
ស៊ីម កុសល	ប្រុស	យួន រតនៈ	ស្រី	ញ៉ា ប៊ុនលី	ប្រុស
បូយ សុគន្ធា	ស្រី	ឡាយ ច័ន្ទណានីតា	ស្រី	នួន ស្រីហួច	ស្រី
ជារ សុខគីម	ស្រី	លក្ខ សុគន្ធរត្ន	ស្រី	សារុន ណារី	ស្រី
ឆាន ណុប	ប្រុស	មៀច ចន្តា	ប្រុស	សៀង លីជូ	ស្រី
ឆៃ លាងហួត	ប្រុស	ញឹក ម៉ុតយូកូ	ស្រី	សុង សេងហ័ន	ប្រុស
ឈន ស្រីរត្ន	ស្រី	ជន ស្រីលីន	ស្រី	ស្រុង សីវម៉ី	ស្រី
ហាន ហុន	ប្រុស	ភួង រដ្ឋា	ប្រុស	ស្រី ចិត្តា	ប្រុស
ហាន ស្រីអូន	ស្រី	រៀម អមរាលាភា	ស្រី	ថាវ ចន្តា	ប្រុស
ហូ ចំរើន	ប្រុស	សម្បត្តិ សុខជេង	ស្រី	រណ្ណ ចាន់ពិសី	ប្រុស
ហ៊ុន ប៊ុនលី	ប្រុស	សាន់ ពន្លឺ	ប្រុស	វ៉ាន់ សុណា	ស្រី
កេន ចាន់ធា	ប្រុស	សេង ស៊ីដនី	ស្រី	វ៉ន រដ្ឋា	ប្រុស
ខុន សម្ពុស្ស	ស្រី	សួន បុប្ផា	ស្រី	វ៉ន វាសនា	ប្រុស

ខន វិនដា	ប្រុស	សំណាក់	ប្រុស	វន់ មិថុនា	ប្រុស
យួន គន្ធម៉ាលីនណា	ស្រី	ថា ថន	ប្រុស	ប៊ុន ដាលីន	ស្រី
ឡេង វ៉ាមី	ស្រី	ទីសោភណ្ណា	ស្រី	ជា បូនាដា	ប្រុស
លន់ សីហា	ប្រុស	រុធ សៀកលេន	ស្រី	ជា សុដី	ប្រុស
លី រ៉ូប៊ីនសុន	ប្រុស	អ៊ុ លីដា	ប្រុស	ជា ស្រីឡូត	ស្រី
មៅ ម៉ានីត	ស្រី	ហាន ស្រីនិច	ស្រី	ជា ស្រីម៉ុ	ស្រី
ង៉ែត ស្រីពៅ	ស្រី	នាយ មុន្នីឧត្តម	ប្រុស	ចេង សេរីវិរៈ	ប្រុស
នូ ស្រីម៉ុ	ស្រី	ខិន រតនៈនារី	ស្រី	ឆាន់ ប៊ុនទើម	ប្រុស
នុត ប៊ុនធីម	ប្រុស	ហៃ ចិត្តា	ស្រី	ឈីន ថារត្ន	ស្រី
អិង គីមស៊ី	ស្រី	ហ៊ុល សីហា	ប្រុស	ឈន បញ្ញា	ប្រុស
ផូ សុដា	ប្រុស	ហូរ ដាលីន	ស្រី	អេង រតនា	ស្រី
ភន ភារុណ	ប្រុស	អ៊ុវ ថា	ប្រុស	ហា ម៉ាឡែន	ស្រី
ប្លែក ម៉ាវីយ៉ាន	ស្រី	លន ប៊ុនលាប	ប្រុស	ចាន់ ស្រីនិច	ស្រី
ព្រំ ហេង	ស្រី	ញ៉ែម ចាន់លីណា	ស្រី	ហង្ស រក្សាយស	ស្រី
វ៉ាន់ ស្រីពៅ	ស្រី	ញឹម ស្រីម៉ា	ស្រី	ហ៊ឹម កនិកា	ស្រី
សៅ គីមឈុន	ប្រុស	នី ដានូ	ប្រុស	ហុក ចាន់សុភា	ស្រី
សេង សុវុធ	ប្រុស	ផល កាស៊ី	ប្រុស	ហុក ចាន់សុភី	ស្រី
សយ ចន្ទ្រស្រីពៅ	ស្រី	រឿន រាជ	ប្រុស	ហុង សៀកម៉ុ	ស្រី
ទេព សុវណ្ណារី	ស្រី	សាញ់ ចិត្រា	ប្រុស	ហួន ឧត្តម	ប្រុស
ទេពអ៊ុ ម៉ាវីណេត	ស្រី	សាន់ ធារី	ស្រី	ហ៊ុត ស្រីម៉ុច	ស្រី
អ៊ុន ជនឈៀននីន	ស្រី	សារិ ចាន់រឿន	ស្រី	ហ៊ុន ដីវ៉ា	ប្រុស
វណ្ណ ប៊ុនណា	ប្រុស	ស៊ាម អិបលី	ប្រុស	ហ៊ុយ រតនា	ស្រី
យ៉េន សុដាណេ	ស្រី	សេង ម៉េងហាក់	ប្រុស	ខេន ឡាលីន	ប្រុស
យ៉ុន សុខុម	ប្រុស	ស៊ឹម សុភា	ប្រុស	យឹម រតនៈ	ប្រុស
យស់ រស្មី	ប្រុស	សៀង វណ្ណា	ប្រុស	ខុំ ដារី	ស្រី
ហេង ស្រីភណ្ណា	ស្រី	សល់ សារីត	ស្រី	កុល ច័ន្ទស័ក្ខណា	ស្រី
សូ លីនដា	ស្រី	តៃ ស្វីណេ	ស្រី	ឡាង ពិសិដ្ឋ	ប្រុស

ពុយ ស៊ីធន	ប្រុស	តេរេសា កូម៉ា	ស្រី	ឡាយ មួយគា	ស្រី
ជា ចិត្រា	ស្រី	ធីម ភារ៉ា	ប្រុស	ឡេង សុខគាង	ស្រី
ហែននាត ធីតា	ស្រី	យឿន រតនៈ	ប្រុស	លី ពីសាល	ស្រី
គង់ សិរីវត្តិ	ប្រុស	ប៉ែលេ សុភាពបណ្ឌិត បុកឡាយ	ប្រុស	លន់ ស្រីលីន	ស្រី
ក្រូច រុន្សី	ប្រុស	ហែន បូរ៉ានិច្ច	ប្រុស	លន់ ស្រីវត្ត	ស្រី
គង់ សារ៉ាត	ប្រុស	គាត សៅ	ប្រុស	លី យូងធីង	ស្រី
លីម សុលីកូ	ប្រុស	ខាន់ សុម៉ាលី	ស្រី	ម៉ង់ ម៉ាណែត	ស្រី
ញួន ថេង	ប្រុស	គឹម ច័ន្ទអឿន	ប្រុស	ម៉ុន លក្ខិណា	ស្រី
ផលី រតនា	ស្រី	គន្ធី សុលីនដា	ស្រី	នាក់ ពេជ្រតា	ប្រុស
សឹង សុគន្ធា	ស្រី	លាន ដាណែត	ស្រី	នៅ វណ្ណដេត	ប្រុស
ស្វង់ ស្រីទូច	ស្រី	លាន រតនា	ស្រី	នៅ ដារ៉ាវុធ	ប្រុស
ទន មាត្តា	ស្រី	លាង ជាន្តី	ស្រី	អ៊ូ កងយ៉ិន	ប្រុស
ទួន សម្ពស្ស	ប្រុស	ឡុង ស្រីពៅ	ស្រី	ប៉ារ វន្តី	ស្រី
ឧក ស៊ីណែត	ស្រី	លី មីមី	ស្រី	ផូ ទិត្យ	ប្រុស
ប៊ូ កៅ	ប្រុស	ម៉េង គុយថៃរ	ប្រុស	ភូង អធិការ	ប្រុស
ចំរើន ស្រីនិត	ស្រី	មិន រដិវរៈភាព	ប្រុស	រៀម សុវិត	ប្រុស
ជា ជារភិញ	ស្រី	ង៉ា គឹមហ៊ាង	ប្រុស	សំ វិសិទ្ធិ	ប្រុស
ចិន ស្រីវត្ត	ស្រី	ណុច មុន្នីឧត្តម	ប្រុស	សាន មុនីសូលីដា	ស្រី
ឈុន ម៉ូលីវត្តនា	ស្រី	នី ដូណា	ស្រី	ស អាទិត្យភារិន	ប្រុស
ជ្រីន ប៊ុនសមកណ្ឌិការ	ស្រី	អន់ រ៉ាធី	ប្រុស	សេង ស្រីដូ	ស្រី
ជុំ ភាព	ប្រុស	ប្រាជ្ញ វិទ្ធីស័ក្តិ	ប្រុស	សៀង វន្តា	ប្រុស
អេង សារិន	ស្រី	ព្រាប កាន់ណាឡា	ស្រី	ស៊ុន វិទ្ធី	ប្រុស
ហែម ស្រីណុច	ស្រី	សាន គឹមណែ	ស្រី	សូ ច័ន្ទសេរីវុធ	ប្រុស
ហៀន ស៊ាងហ៊ិន	ស្រី	សៀង សេរីវិជ្ជា	ស្រី	សៀង ផល្លី	ប្រុស
ហៀង ជាត	ប្រុស	សេង គឹមសៀក	ស្រី	សុក សុគន្ធាវី	ស្រី
ហាម វិទ្ធី	ប្រុស	សូ ពុទ្ធាវង្ស	ស្រី	សិន់ ស៊ាងឡេង	ស្រី

ហ៊ី សាទ្រី	ប្រុស	សៀន ម៉េងលី	ប្រុស	ស្រី ស្រីពេជ្រ	ស្រី
អៀម សុគន្ធា	ស្រី	សុខ ឈឿមកន្តិដ្ឋា	ស្រី	ស្រី សុផារាជ្យ	ប្រុស
កែវ ចន្ទីរឿន	ស្រី	សុវណ្ណ អារុណរស្មី	ស្រី	ទេព សុផារាសី	ស្រី
ខេង សុងលី	ប្រុស	ទៀង ឡា	ស្រី	ឆាង សុផី	ប្រុស
យឹម សុខហៃ	ស្រី	តឹក ចិន្តា	ស្រី	ធៀន ថៃ	ប្រុស
យន សុភាព	ប្រុស	ផុន កែវពេជ្រពណ្ណរាយ	ប្រុស	ទឹម សំណាង	ប្រុស
យុន សារឿន	ស្រី	ប៉ុច ស្រីរ៉ាត	ស្រី	ទឹម សុភ័ក្ត្រ	ស្រី
គឹម ជិនយ៉ុង	ប្រុស	រ៉ា លីលី	ស្រី	ត្រាយ ស្រីមុំ	ស្រី
គង់ រីន	ស្រី	រ៉ែម សុខខេង	ប្រុស	ទី សៀងអ៊ុំ	ប្រុស
គង់ វង្សសុវណ្ណរាជ្យ	ប្រុស	រឹម ណារ៉ា	ប្រុស	អ៊ុំ សុវណ្ណរាជ	ប្រុស
ឡុង ម៉ារ៉ាដែន	ស្រី	រឹម សុខម៉េង	ប្រុស	យឹម ច័ន្ទស្រីណុច	ស្រី
ឡុង ម៉េងហ៊ូរ	ប្រុស	រិន សារី	ស្រី		

